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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 22. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 2. apríla 2025 

 

PRÍTOMNÍ   

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Mgr. Martin Juhaniak, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, Július Obernauer, Ing. arch. 

Ján Králik,  Mgr. Andrej Barančok 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

Mgr. Tomáš Turňa, PhDr. Petra Dzurmanová, PhD Matej Garaj, Milan Palovčík 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

Ing. Jozef Auxt, Jozef Tokár, Matej Garaj, doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD. IWE, Ing. Miroslav Fa-

šang 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Erik Duhan 

 

OSPRAVEDLNENÍ 

Ing. Miroslav Baran, Bc. Ľubica Štugnerová, MA. 

 

Rokovanie viedol: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2025/5962 26.3.2025 
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K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ešte je niekto vzadu tam? Dobre. Začali by sme kolegyne, kolegovia. Vážené poslankyne, vážení 

poslanci v súlade s §  13 ods.  4 písmeno zákona a zákona č. 369/1990 zbierky o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov otváram dvadsiate druhé pracovné zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezno konané vo volebnom období 2022-2026. Dnešné zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva bolo zvolané v súlade so stanovením §  12 ods.  1 zákona o obecnom zriadení. Boli 

naň pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s platným mandátom. Z 18 poslancov je 

prítomných 12 poslancov, preto vyhlasujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za 

schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného rokovania sa ospravedlnili, pán poslanec Baran, pani 

poslankyňa Štugnerová. Neskorší príchod avizovala pani poslankyňa Dzurmanová.. Dovoľte mi, 

aby som na dnešnom zasadaní Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás poslancov 

Mestského zastupiteľstva, ako aj pani hlavnú kontrolórku mesta, prednostku MÚ, vedúcich 

odborov, riaditeľa príspevkovej organizácie, konateľa obchodnej spoločnosti so stopercentnou 

účasťou mesta, prítomných predstaviteľov štátnej správy, zástupcov podnikov, médií, prizvaných 

hostí, ako aj všetkých prítomných občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

týmto považujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno za otvorené.“  

 

K bodu 2/ 

Skúška hlasovacieho zariadenia 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k skúške hlasovacieho zariadenia. Poprosím hlasovanie za.“ 

Hlasovanie číslo: 1 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - ZA 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„12 prítomných dobre. Poprosím hlasovanie proti.“  

Hlasovanie číslo: 2 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - PROTI 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  12 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Janko Králik. Dobre. A poprosím hlasovanie zdržal sa.“ 

Hlasovanie číslo: 3 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - zdržal sa 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  0 

Zdržali sa:  12 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Zariadenie nám funguje.“ 
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K bodu 3/ 

Procedurálne otázky 
  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k  schváleniu programu rokovania. Program rokovania vám bol doručený písomne 

spolu s pozvánkou. V programe navrhujem tieto zmeny a doplnenie bodu 5.7, Žiadosť 

Stredoslovenská distribučná so sídlom Žilina o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na 

pozemkoch mesta, ulica MPČĽ v Brezne, Mazorníkovo. Sú ešte nejaké návrhy na doplnenie 

programu? Ak nie sú pripomienky, dávam hlasovať, kto je za, aby sa dnešné zasadnutie riadilo 

programom aj s navrhovaným doplnením. Nech sa páči, hlasujte o návrhu programu.“ 

 

1. Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

2. Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

3. Procedurálne otázky 

 

4. Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 15.03.2025 
Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno  

 

5 Majetkové záležitosti 

5.1 Odkúpenie  bytu č. 20 na 2 p. v bytovom dome súpisné číslo: 1789, nachádzajúceho sa 

na Mládežníckej ulici vchod č. 6  v  Brezne,  od predávajúceho: Tibor Bartoš bytom: 

Čierny Balog 

5.2 Schválenie zmeny uznesenia č. 8/2025, ktorým Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

na svojom zasadnutí dňa 19.02.2025 schválilo odkúpenie  bytu č. 35 na 3 p. v bytovom 

dome súpisné číslo: 1789, nachádzajúceho sa na Mládežníckej ulici vchod č. 6  

v  Brezne, od predávajúcej: Valentína Pušková, Brezno 

5.3 Žiadosť manželov Gernicovcov, obaja bytom Beňuš, o uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena na pozemky mesta, Poľná ulica  a ulica Budovateľská v Brezne 

5.4 Žiadosť manželov Matúša Lopušného, bytom Brezno a Juliány Lopušnej, bytom Ban-

ská Bystrica   o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta,  

časť Starý Mazorník 

5.5 Žiadosť Stredoslovenská distribučná, a.s., sídlom: Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, 

o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemkoch mesta Brezno, na 

ulici Ladislava Novomestského 

5.6 Užívanie pozemkov mesta, nájomca LESY MESTA BREZNO, schválenie spôsobu 

určenia výšky nájomného 

5.7 Žiadosť Stredoslovenská distribučná, a.s., sídlom: Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, 

IČO: 36 442 151, v zastúpení: JUDr. Marián Cesnak, o uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena na pozemkoch mesta, ul. MPČĽ v Brezno-Mazorníkovo. 
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Predkladá JUDr. Lenka Klimanová, Odbor právny Mestského úradu Brezno   

Spracoval:  Odbor právny MsÚ Brezno zastúpený vedúcou odboru JUDr. Lenkou Klimanovou 

 

6. Návrh na schválenie zmeny názvu príspevkovej organizácie mesta Technické služby 

Brezno 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

 Spracoval:  Odbor právny MsÚ Brezno zastúpený vedúcou odboru JUDr. Lenkou Klimanovou 

 

7. Dotácie 

7.1 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2025 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku MsÚ Brezno, zastúpený vedúcou odboru  

 

7.2 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2025 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku MsÚ Brezno, zastúpený vedúcou odboru  

 

8. Správa  o výsledku kontroly  dodržiavania zákona č. 311/2001 Z. z. - Zákonník práce pri 

uzatváraní dohôd o prácach vykonávaných mimo pracovného pomeru v Technických služ-

bách mesta Brezno 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

9. Modernizácia plavárne Brezno – Mazorníkovo 

9.1. Správa  o výsledku kontroly  dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov 

financovania -  úveru z Environmentálneho fondu 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

9.2A Schválenie realizácie investície „Modernizácia plavárne Brezno-Mazorníkovo“ z 

Environmentálneho fondu Slovenskej republiky v zmysle podmienok špecifikácie 

podpory formou úveru 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor riadenia projektov MsÚ Brezno zastúpený vedúcou odboru Mgr. Miladou 

Šimkovičovou  

 

9.2B Schválenie prijatia úveru na projekt „Modernizácia plavárne Brezno-Mazorníkovo“ 

z Environmentálneho fondu Slovenskej republiky v zmysle podmienok špecifikácie 

podpory formou úveru 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor riadenia projektov MsÚ Brezno zastúpený vedúcou odboru Mgr. Miladou 

Šimkovičovou  

 

     9.3 Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu 

projektu „Modernizácia krytej plavárne, Brezno - Mazorníkovo“ 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor riadenia projektov MsÚ Brezno zastúpený vedúcou odboru Mgr. Miladou 

Šimkovičovou  
 

10. Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o   činnosti ko-

misií 
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11 Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej organizá-

cie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti,  v ktorej má mesto Brezno majetkovú 

účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

 

12 Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

13 Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

Hlasovanie číslo: 4 

Bod číslo: 3. 

Procedurálne otázky - Program ako celok 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Z 12 prítomných 12 za. Konštatujem, že návrh programu bol schválený jednohlasne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie. So zreteľom na prerokované správy odporúčam 

Mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú komisiu v zložení pani poslankyňa Donovalová, pán 

poslanec Králik, pán poslanec Garaj. Má niekto z poslancov pripomienky alebo pozmeňujúce 

návrhy? Ak nie, nech sa páči, hlasujte o návrhu na zloženie návrhovej komisie.“  

Hlasovanie číslo: 5 

Bod číslo: 3. 

Procedurálne otázky - Voľba NK 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 12 prítomných, 12 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva, 

pána poslanca Tomáša Turňu a pána poslanca Martina Juhaniaka. To sa nehlasuje, takže. 

Zapísaním uznesení, vypracovaním zápisnice poverujem pani Janku Štulajterovú, asistentku 

prednostky MÚ. Informujem vás o podpise zápisnice zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva 13. 

marca 2025, ktorú podpísali pani poslankyňa Dzurmanová a  pán poslanec Barančok, bez výhrad.“ 

 

K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 15.03.2025 
  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k programu rokovania. Pod bodom 4 máme Správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna k 15. 3. 2025. Predkladá pani prednostka MÚ. Tiež materiál spracoval 

útvar prednostky. Nech sa páči, uviesť materiál.“  

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, vážené panie poslankyne, 

vážení páni poslanci, vážení prítomní, týmto vám predkladám Správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva ku koncu k 15.  marcu roku 2025 a zároveň konštatujem, že 27 uznesení Mestského 

zastupiteľstva bolo splnených a 5 rušíme. To všetko z mojej strany.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Otváram rozpravu, nech sa páči, do rozpravy. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím, poprosím 

návrhovú.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po I/ berie na vedomie uznesenia, ako sú uvedené v texte k 

15.  3. 2025 a po II/ zrušilo uznesenia, ako sú uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech sa 

páči.“  
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

1.1 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 15.03.2025 

 

1.2 Splnenie uznesení  

 

1. Uznesenie MsZ. č. 91/2024 zo dňa 27.06.2024 

2. Uznesenie MsZ. č. 92/2024 zo dňa 27.06.2024 

3. Uznesenie MsZ. č. 115/2024 zo dňa 18.09.2024 

4. Uznesenie MsZ. č. 144/2024 zo dňa 13.11.2024 

5. Uznesenie MsZ. č. 154/2024 zo dňa 13.11.2024 

6. Uznesenie MsZ. č. 160/2024 zo dňa 13.11.2024 

7. Uznesenie MsZ. č. 162/2024 zo dňa 13.11.2024 

8. Uznesenie MsZ č.  166/2024 zo dňa 13.11.2024 

9. Uznesenie MsZ. č. 168/2024 zo dňa 13.11.2024 

10. Uznesenie MsZ. č. 174/2024 zo dňa 13.11.2024 

11. Uznesenie MsZ. č. 178/2024 zo dňa 13.11.2024  

12. Uznesenie MsZ. č. 179/2024 zo dňa 13.11.2024 

13. Uznesenie MsZ. č. 206/2024 zo dňa 11.12.2024 

14. Uznesenie MsZ. č. 207/2024 zo dňa 11.12.2024 

15. Uznesenie MsZ  č. 2082024 zo dňa 11.12.2024 

16. Uznesenie MsZ č. 209/2024 zo dňa 11.12.2024 

17. Uznesenie MsZ. č. 02/2025 zo dňa 19.02.2025 

18. Uznesenie MsZ. č. 03/2025 zo dňa 19.02.2025 

19. Uznesenie MsZ. č. 04/2025 zo dňa 19.02.2025 

20. Uznesenie MsZ. č. 13/2025 zo dňa 19.02.2025 

21. Uznesenie MsZ. č. 14/2025 zo dňa 19.02.2025 

22. Uznesenie MsZ. č. 15/2025 zo dňa 19.02.2025 

23. Uznesenie MsZ. č. 21/2025 zo dňa 19.02.2025 

24. Uznesenie MsZ. č. 22/2025 zo dňa 19.02.2025 

25. Uznesenie MsZ. č. 23/2025 zo dňa 19.02.2025 

26. Uznesenie MsZ. č. 29/2025 zo dňa 19.02.2025 

27. Uznesenie MsZ. č. 30/2025 zo dňa 19.02.2025 

 

 

 

II/ Zrušilo uznesenia MsZ 

 

1. Uznesenie MsZ č. 33/2021 zo dňa 14.04.2021 

2. Uznesenie MsZ č. 43/2022 zo dňa 06.04.2022 

3. Uznesenie MsZ č. 162/2022 zo dňa 14.12.2022 

4. Uznesenie MsZ č. 244/2023 zo dňa 13.12.2023 

5. Uznesenie MsZ č. 134/2024 zo dňa 13.11.2024 
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Hlasovanie číslo: 6 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 12 prítomných, 12 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 15/ 

Majetkové záležitosti 

  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 5 s tým, že tam máme Majetkové záležitosti. Pod bodom 5.1 máme odkúpenie 

bytu číslo 20 na druhom podlaží v bytovom dome, súpisné číslo 1789, na Mládežníckej ulici vchod 

6 od predávajúceho Tibor Bartoš, bytom Čierny Balog, resp. asi by sme všetky, hej, ak súhlasíte. 

Takže poprosím k majetkovým bod 5.1 až po bod 5.7, áno, uviesť materiál. Predkladá vedúca 

odboru právneho doktorka Lenka Klimanová, nech sa páči, môžeš.“  

JUDr. Lenka Klimanová (vedúca Odboru právneho)  

„Dobrý deň všetkým. Pod bodom 5.1 predkladáme návrh na odkúpenie bytu číslo 20 na 

Mládežníckej ulici od pána Bartoša, v roku 2020 zomrela pôvodná vlastníčka bytu, matka pána 

Bartoša a dediči nemali vyriešené dedičské konanie. Právny odbor im pomohol zorganizovať pre 

dedenie majetku po zosnulej výmaz starých exekúcií z listu vlastníctva a pán primátor rokoval o 

kúpnej cene. Výsledkom je stav, že pán Bartoš je jediný vlastník bytu, LV je čistý bez tiarch a tento 

byt bol už Technickými službami Brezno aj zamrežovaný, aby sa do neho do času kúpi nikto 

neoprávnene nenasťahoval. Ostatné informácie sú v materiáloch. Navrhuje sa kúpna cena vo výške 

maximálne 15.000  EUR.  

Pod bodom 5.2 predkladáme návrh na zmenu uznesenia schváleného na poslednom riadnom 

zastupiteľstve, nakoľko po výzve právneho odboru na uzatvorenie zmluvy sa predávajúca pani 

Pušková dostavila na právny odbor a požiadala o navýšenie kúpnej ceny, nakoľko ona byt kúpila 

za 6.000  EUR. Byt je v relatívne dobrom stave a za nižšiu kúpnu cenu kúpnu zmluvu nepodpíše. 

Po následnom kontrolovaní tohto bytu sa zistilo, že byt je naozaj v obývateľnom stave, byt nie je 

úplne zdevastovaný a na byte sú urobené podlahy, okna. Majiteľka bytu nemá dlhy voči mestu, ani 

na byte neviaznu žiadne záložné práva, preto na základe žiadosti majiteľky predkladáme tento 
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návrh na zmenu uznesenia s tým, že sa mení kúpna cena z pôvodnej schválenej maximálnej kúpnej 

ceny vo výške 3.000  EUR na maximálnu kúpnu cenu vo výške 6.000  EUR.  

Pod bodom 5.3 predkladáme návrh na schválenie uzatvorenia zmluvy o zriadení vecného bremena 

s manželmi Gernicovcami na pozemkoch mesta na Poľnej ulici a Budovateľskej v Brezne. Vecné 

bremeno spočíva v práve uloženia inžinierskych sietí a to vodovodnej kanalizačnej prípojky, 

plynovej prípojky, prípojky NN spolu s prislúchajúcimi ochrannými pásmami a právom prechodu 

a prejazdu. Mesto Brezno už uzatvorilo so žiadateľmi zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena a v zmysle tejto boli uložené siete, bol vyhotovený porealizačný geometrický plán a v 

súlade s ním sa navrhuje schváliť zriadenie vecného bremena v zmysle materiálu, ktorý bol 

doručený s odplatou za zriadenie vecného bremena jednorazová náhrada vo výške 100  EUR 

určená na základe Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta.  

Pod bodom 5.4 je obdobná žiadosť od pána Matúša Lopušného, takisto uzatvorenie zmluvy o 

zriadení vecného bremena, ktoré má spočívať v práve uloženia inžinierskych sietí vodovodnej 

prípojky spolu s prislúchajúcim ochranným pásmom, právo prechodu a prejazdu za účelom 

prevádzky, údržby a t ď. a právo prechodu a prejazdu. Odplata je navrhnutá ako jednorazová 

náhrada vo výške 570  EUR so sadzbou 5  EUR za meter štvorcový zaťaženého pozemku. Opäť v 

súlade s našimi zásadami.  

Pod bodom 5.5 je žiadosť Stredoslovenskej distribučnej, ktorá požiadala o uzatvorenie zmluvy o 

zriadení vecného bremena na pozemkoch na ulici Ladislava Novomestského. Uznesenie Mestského 

zastupiteľstva číslo 110/2022 zo dňa 21.  9. 2022 bolo schválené uzatvorenie zmluvy o zmluve 

budúcej o zriadení vecného bremena v prospech tohto oprávneného za podmienok, ktoré tam boli 

stanovené. Boli to podmienky, že vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech 

oprávneného, vecné bremeno sa zriaďuje bezodplatne, bezodplatne v rozsahu podľa 

porealizačného geometrického plánu. Rozsah vecného bremena podľa porealizačného 

geometrického plánu, ktorý bol predložený, je celkovo v rozsahu 174  m². Navrhuje sa schváliť 

zriadenie vecného bremena v zmysle a za podmienok dohodnutých v tejto spomínanej zmluve 

budúcej a ide o realizáciu 13  692 - Brezno - Ladislava Novomestského - zahustenie DTS.  

Pod bodom 5.6 predkladáme návrh na spôsob určenia výšky nájomného pre nájomcu Lesy mesta 

Brezno, nakoľko dňa 30.  5. 2023 bola uzatvorená zmluva o nájme pozemkov medzi Mestom Brezno 

ako prenajímateľom a spoločnosťou Lesy mesta Brezno ako nájomcom. Predmetom nájmu sú 

pozemky mesta, prenechané boli tieto, tieto pozemky nájomcovi na účel výkon lesníckych a 

poľnohospodárskych činností, na plnenie úloh v súlade s predmetom činnosti, ktorý má v 

obchodnom registri. Nájomné bolo v nájomnej zmluve dojednané vo výške 500.000  EUR ročne v 

súlade s podmienkami nájmu schválenými uznesením zastupiteľstva. V čase uzatvárania nájomnej 

zmluvy a stanovovanie nájomného sa vychádzalo z predpokladanej ťažby drevných hmôt v zmysle 

schválených programov starostlivosti o les na roky 2019-2028. V roku 2024 bolo uložené všetkým 

obhospodarovateľov lesa v okresoch Brezno, Detva, Revúca opatrenie vykonať na lesných 

pozemkoch opatrenia na odvrátenie ohrozenia lesov a odstránenie následkov škôd, ktoré tam 

vznikajú a týmto vlastne dochádza k výrazne navýšenej ťažbe. Vzhľadom na tieto skutočnosti a 
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vopred nepredvídateľný nárast ťažby drevných hmôt, ktorý zvýšil množstvo a hodnotu úžitkov, ktoré 

nájomca berie z prenajímaných nehnuteľností, vznikol dôvod na úpravu výšky nájomného. 

Navrhuje sa postup, že nájomné bude pozostávať z dvoch zložiek, z pevnej časti, ktorá zostane vo 

výške, aká bola doteraz a z pohyblivej časti, ktorej výška bude určená podľa množstva vyťaženej 

drevnej hmoty nad rámec toho priemerného ročného množstva predpokladaného v platných 

programoch starostlivosti o les.  

A pod bodom 5.7 predkladáme žiadosť Stredoslovenskej distribučnej. Takisto uznesením v roku 

2021 bolo schválené uzatvorenie zmluvy o zmluve budúcej o zriadení vecného bremena v prospech 

oprávneného za podmienok, ktoré tam boli uvedené. Okrem toho, že sa toto vecné bremeno zriadi 

bezodplatne, že bude zriadené in rem časovo neobmedzené a bude v prospech vlastníka elektro-

energetického zariadenia. Rozsah vecného bremena podľa porealizačného geometrického plánu je 

v celkovom rozsahu 514  m², a preto sa navrhuje schváliť zriadenie tohto vecného bremena v zmysle 

a za podmienok dohodnutých už v tej spomínanej zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena. Ide o realizáciu stavby 13  276 Brezno, Mazorníkovo rozšírenie NNK SW 13  276. To je 

všetko k majetkovým.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Môžeš.“  

Mgr. Martin Juhaniak, (poslanec) 

„Stanovisko za finančnú. Všetky body odporúčame schváliť.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pán poslanec Ambros, nech sa páči, môžeš.“  

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ja len v súvislosti s odkúpením bytov na Mládežníckej, len na aktualizáciu, že koľko ešte bytov 

zostáva a v akom je to štádiu.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Koľko nám zostáva, Lenka, ešte?“  

JUDr. Lenka Klimanová (vedúca Odboru právneho)  

„Môžem odpovedať?“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno.“  

JUDr. Lenka Klimanová (vedúca Odboru právneho)  

„Neviem Vám takto úplne presne povedať, lebo robíme s tým, naozaj, každodenne a veľa je v stave, 

že rokujeme, veľa je v stave, že kúpna zmluva bola uzatvorená, dali sme to na kataster atď. Presné 

číslo vám neviem povedať, ale naposledy, keď sme mali schôdzu, tak bolo zo 63, 49 už vo vlastníctve 

mesta, na liste vlastníctva.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ale tých zvyšných, tak riešime všetky v podstate“.  

JUDr. Lenka Klimanová (vedúca Odboru právneho)  

„Áno, také naozaj problémy.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Takéto zmluvy, to už sú, tie ďalšie.“  

JUDr. Lenka Klimanová (vedúca Odboru právneho)  

„Je takých 5, 6 ešte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja som sedel s väčšinou, takže už potom to doťahujú dievčatá z právneho. Prosím? Áno, preto 

takto rýchlo ide, v podstate každé zastupiteľstvo vám teraz dávame nejaký návrh na uzatvorenie 

zmluvy, lebo sme to rozbehli tak, že mali by sme to dotiahnuť do konca v priebehu možno dvoch, 

troch mesiacov. Pán poslanec Králik, nech sa páči. Janko, môžeš.“  

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Za investičnú komisiu takisto dávame návrh na schválenie všetkých týchto bodov. Len k jednému 

bodu by som rád, čiže tie prvé 2, 1 také upozornenie, vzhľadom k tomu, že sa blížime naozaj ku 

finálnemu odkupu, zvýšiť pozornosť, aby sa tam niečo nestalo, vzhľadom k tej sume, ktorú mesto 

vlastne do tých bytov už investovalo, aby tam nedošlo k nejakému požiaru alebo k niečomu takému, 

čo by mohlo vlastne tú budovu znehodnotiť z hľadiska proste prehriatia tej konštrukcie atď., lebo 

vieme, koľko sme do toho už dali, aby sme o  to neprišli, doslova.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak pravidelne to, pravidelne to kontrolujeme. Ale tam tie byty máme už poistené všetky? Tak to 

riešme potom v rámci poistnej zmluvy.“  

JUDr. Lenka Klimanová (vedúca Odboru právneho)  

„Riešili sme, chceli sme, nikto to nie je ochotný nám poistiť ten bytový dom v tom stav, ako je. Čo 

sa dá chápať.“  

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Lebo dostala sa mi minulý týždeň fotografia, kde z jedného okna išiel taký dym, proste, kúrili 

vnútri, tam nebol žiadny požiar, ale proste také niečo, aby nedošlo naozaj k nejakému.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pravidelne to kontrolujeme. To, čo hovorila aj kolegyňa, tak to je zamrežované v mnohých 

prípadoch a pravidelne to kontrolujeme, no, ako iné robiť nevieme, hej.“  
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Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„No veď len toto, nič viacej, samozrejme.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Musíme to vysporiadať, aby sme mohli potom plne nakladať s tou bytovkou a mať to pod 

kontrolou.“  

JUDr. Lenka Klimanová (vedúca Odboru právneho)  

„Ak môžem len doplniť jednu vec, čo pán primátor hovoril, my sme si vlastne prešli, ja osobne som 

prešla každý byt, byt po byte, celú tú Mládežnícku, spísali sme si, kto sa kde nachádza, na základe 

akého právneho vzťahu a tak. Veľa ľudí sme stade dostali už týmto spôsobom, lebo oni tam bývali 

neoprávnene. Takže naozaj myslím si, že teraz tí, čo sú tam, sú celkom takí, že sa aj snažia s mestom 

dohodnúť a nerobia tam nejaké problémy a okrem toho Mestská polícia to monitoruje stále.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Takže tak. Dobre, nech sa páči, ešte niekto do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím, nech sa páči, 

návrhová.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po I/ schvaľuje odkúpenie bytu číslo 20 na druhom poschodí 

nachádzajúceho sa na Mládežníckej ulici, vchod číslo 6 v Brezne od predávajúceho Tibor Bartoš 

tak, ako je uvedené v texte, za kúpnu cenu maximálne vo výške 15.000  EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech sa 

páči.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/     Schvaľuje  

 

•   kúpu nehnuteľností:  

- byt č. 20, na 2. posch., vo vchode číslo 6 bytového domu s. č. 1789, ktorý je posta-

vený na pozemku, parcele KN–C č. 1982, o výmere 618 m2, druh pozemku: zastá-

vaná plocha a nádvorie evidovaná na LV č. 5359, na Mládežníckej ulici v Brezne,                                                                                                                  

 

- podiel priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, na príslušenstve 

bytového domu súp. č. 1789 o veľkosti 3514/212764, 

 

- spoluvlastnícky podiel o veľkosti 3514/212764 k pozemku, parcele KN–C č. 1982, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere  618 m2 
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v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaný Okresným úradom Brezno,  

Katastrálnym odborom na LV č. 5359 v  prospech Tibor Bartoš, spoluvlastnícky 

podiel 1/1. 

 

•   od predávajúceho:  

Meno a priezvisko:  Tibor Bartoš, rod. Bartoš 

Narodený:    

Rodné číslo:  

Trvale bytom:  Čierny Balog 

Štátny občan:   SR 

 

za kúpnu cenu maximálne vo výške 15 000,00 Eur. 

Hlasovanie číslo: 7 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 5.2, prosím.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezno číslo 8/2025 za kúpnu cenu maximálne vo výške 3.000  EUR nahrádza znením za kúpnu 

cenu maximálne vo výške 6.000  EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/  Schvaľuje  

 

zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 8/2025 zo dňa 19.02.2025 a 

to tak, že v časti I/ uznesenia sa text: 
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„za kúpnu cenu maximálne vo výške 3 000,00 Eur.“ 

 

nahrádza znením: 

 

„za kúpnu cenu maximálne vo výške 6 000,00 Eur.“ 

Hlasovanie číslo: 8 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 5.3, poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Ďakujem. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po I/ berie na vedomie žiadosť manželov 

Gernicovcov o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemky mesta Poľná ulica a 

ulica Budovateľská v Brezne, časť Mazorníkovo, po II/ schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech sa 

páči.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť manželov Gernicovcov obaja bytom Beňuš  o uzatvorenie zmluvy o zriadení vec-

ného bremena na pozemky mesta, Poľná ulica  a ulica Budovateľská v Brezne, časť Mazor-

níkovo 

 

II/    Schvaľuje 

 

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena podľa § 151n a nasl. zákona č. 40/1964 Zb.  

Občiansky zákonník v nadväznosti na § 11 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Brezna medzi zmluvnými stranami: 
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povinný z vecného bremena 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno, štatutárny orgán: JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta 

 

a 

 

oprávnení z vecného bremena 

 

Meno a priezvisko: Mgr. Matej Gernic 

Dátum narodenia :     

Rodené číslo:    

Trvalý pobyt:   976 64 Beňuš   

Štátna príslušnosť: SK 

 

a manželka 

 

Meno a priezvisko:  Mgr. Katarína Gernicová  

Dátum narodenia :     

Rodné číslo :    

Trvalý pobyt :   976 64 Beňuš   

Štátna príslušnosť:  SK 

 

 

Predmet zmluvy: 

 

Vecné bremeno spočíva v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí (podzemná 

vodovodná a kanalizačná prípojka, plynová prípojka, prípojka NN) a k nim prislúcha-

júce ochranné pásmo v zmysle platných právnych predpisov, za účelom prevádzky, údržby 

a rekonštrukcie so vstupom v ktoromkoľvek čase a ročnom období  

 

na zaťaženom pozemku parcela reg. E-KN č. 11645, druh pozemku : trvalý trávnatý porast, 

o  výmere 225 m2  v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,   okres   Brezno, vedenej   Okresným   

úradom   Brezno,   Katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného 

z vecného bremená v podiele 1/1, 

v rozsahu dielu č.1, o výmere 1 m2, vymedzená v geometrickom pláne č. 54653363-

26/2023, zo dňa 10.10.2023, vyhotovený Ing. Branislavom Dienom, IČO:56 653 363, Sl-

nečná 3809/6, Banská Bystrica 974 04, úradne overeným dňa 23.10.2023 pod číslom: G1-

720/23, 

 

a  

 

na zaťaženom pozemku parcela reg. E-KN č. 16148/10, o výmere 16434 m2, druh pozemku: 

ostatná plocha, v k. ú. Brezno, obec  Brezno, okres Brezno, vedenej Okresným úradom 

Brezno, Katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 5804 v prospech povinného z vecného 

bremená v podiele 1/1, 
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v rozsahu dielu č.4, o výmere 8 m2, vymedzená v geometrickom pláne č. 54653363-

26/2023, zo dňa 10.10.2023, vyhotovený Ing. Branislavom Dienom, IČO:56 653 363, Sl-

nečná 3809/6, Banská Bystrica 974 04, úradne overeným dňa 23.10.2023 pod číslom: G1-

720/23, 

 

Odplata za zriadenie vecného bremena: 

 

jednorazová náhrada v celkovej  výške 100,- Eur (sadzba 5.- €/m2 zaťaženého pozemku), 

určená na základe § 11 Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom mesta Brezno.  

          

 

Za podmienok: 

 

• náklady na správne poplatky, spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti, 

budú znášať  oprávnení z vecného bremena 

• vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech oprávnených z vecného 

bremena 

• vecné bremeno sa zriaďuje v prospech oprávnených z vecného bremena, ako bezpod-

ielových spoluvlastníkov nehnuteľnosti v režime BSM : pozemok – parcela reg. C-KN 

č. 3976/128, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, o výmere: 1159 m2 a parcela reg. 

C-KN č. 3976/143, druh pozemku: zastavaná plocha, o výmere: 152 m2 v k. ú. Brezno, 

obec Brezno, okres Brezno, evidovaná Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odbo-

rom na LV č. 9838 (v bezpodielovom spoluvlastníctve manželov o veľkosti spoluvlast-

níckeho podielu 1/1, Mgr. Matej Gernic  ... dátum narodenia:..., bydlisko a Mgr.Kata-

rína Gernicová  ... dátum narodenia:..., bydlisko ..., SR,  BSM) ako aj budúcich vlast-

níkov tejto nehnuteľnosti. 

Hlasovanie číslo: 9 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných, 15. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 5.4, poprosím.“  
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Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po I/ berie na vedomie žiadosť manželov Matúša Lopušného 

a Juliány Lopušnej o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta časť Starý 

Mazorník a po II/ schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena, ako je uvedené v 

texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť manželov Matúša Lopušného bytom ... Brezno a Juliány Lopušnej bytom ....  Banská 

Bystrica 97401  o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta, časť 

Starý Mazorník 

 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena podľa § 151n a nasl. zákona č. 40/1964 Zb.  

Občiansky zákonník v nadväznosti na § 11 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Brezna medzi zmluvnými stranami: 

 

povinný z vecného bremena 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno, štatutárny orgán: JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta 

 

a 

 

oprávnení z vecného bremena 

 

Meno a priezvisko: Matúš Lopušný  

Dátum narodenia :    

Rodené číslo:    

Trvalý pobyt:   Brezno  

Štátna príslušnosť: SK 

 

a manželka 

 

Meno a priezvisko:  MUDr. Juliana Lopušná  

Dátum narodenia :    

Rodné číslo :    

Trvalý pobyt :   Banská Bystrica   974 01   

Štátna príslušnosť:  SK 
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Predmet zmluvy: 

A) 

Vecné bremeno spočíva v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí (podzemná 

vodovodná prípojka) a k nej prislúchajúce ochranné pásmo v zmysle platných právnych 

predpisov, právo prechodu a prejazdu za účelom prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstu-

pom v ktoromkoľvek čase a ročnom období,  

 

na zaťaženom pozemku parcela reg. C-KN č.1871, druh pozemku: ostatná plocha, o  vý-

mere 302 m2  v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,   okres   Brezno, vedenej   Okresným   úradom   

Brezno,   Katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného 

bremená v podiele 1/1, 

v rozsahu dielu č.1, o výmere 92 m2, vymedzená v geometrickom pláne č. 36639729-

206/2019, zo dňa 17.10.2024, vyhotoveným SAJ, Židlovo 3, Brezno 977 01, IČO:36639729, 

úradne overeným dňa 30.10.2024 pod číslom: G1-786/24, 

 

a  

 

B) 

Vecné bremeno spočíva v práve prechodu a prejazdu ktoromkoľvek čase a ročnom období  

 

na zaťaženom pozemku parcela reg. C-KN č. 1871, druh pozemku: ostatná plocha, o  vý-

mere 302 m2  v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,   okres   Brezno, vedenej   Okresným   úradom   

Brezno,   Katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného 

bremená v podiele 1/1, 

v rozsahu dielu č.1, o výmere 114 m2, vymedzená v geometrickom pláne č. 36639729-

623/2024, zo dňa 27.11.2024, vyhotoveným SAJ, Židlovo 3, Brezno 977 01, IČO:36639729, 

úradne overeným dňa 19.02.2025 pod číslom: G1-61/25, 

 

 

Odplata za zriadenie vecného bremena: 

 

jednorazová náhrada v celkovej  výške 570,- Eur (sadzba 5.- €/m2 zaťaženého pozemku), 

určená na základe § 11 Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom mesta Brezno.  

          

Za podmienok: 

 

• náklady na správne poplatky, spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti, 

budú znášať  oprávnení z vecného bremena 

• vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech oprávnených z vecného 

bremena 

• vecné bremeno sa zriaďuje v prospech oprávnených z vecného bremena, ako bezpod-

ielových spoluvlastníkov nehnuteľnosti v režime BSM : pozemok – parcela reg. C-KN 

č. 1859/1, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, o výmere: 406 m2 , C-KN č. 1859/2, 

druh pozemku: trvalý trávnatý porast, o výmere: 86 m2 , C-KN č. 1859/3, druh 
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pozemku: trvalý trávnatý porast, o výmere: 69 m2 , C-KN č. 1859/5, druh pozemku: 

trvalý trávnatý porast, o výmere: 1448 m2 všetky spolu v k. ú. Brezno, obec Brezno, 

okres Brezno, evidovaná Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na LV č. 

14100 (v bezpodielovom spoluvlastníctve manželov Ing. Matúš Lopušný dátum naro-

denia:..., bydlisko: Brezno,  SR a MUDr. Juliána Lopušná ... dátum narodenia:..., byd-

lisko  Banská Bystrica BSM) ako aj budúcich vlastníkov tejto nehnuteľnosti. 

Hlasovanie číslo: 10 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 5.4, poprosím 5.5, pardon.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po I/ berie na vedomie žiadosť Stredoslovenská distribučná 

o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemkoch mesta Brezno na ulici Ladislava 

Novomestského, po II/ schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena, ako je uvedené 

v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť Stredoslovenská distribučná, a.s., sídlom: Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 

36 442 151, v zastúpení: JUDr. Marián Cesnak o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bre-

mena na pozemkoch mesta Brezno, na ulici Ladislava Novomestského. 

 

II/     Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa  § 151n a nasl.  zákona č. 40/1964 

Zb. Občiansky zákonník v nadväznosti  na §11 Zásad hospodárenia a nakladania s  majetkom 

mesta Brezno medzi zmluvnými stranami : 
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         povinný z vecného bremena: 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno, štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta  

 

         a 

 

         oprávnený z vecného bremena: 

 

Stredoslovenská distribučná, a.s., IČO: 36 442 151, sídlom: Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 

Žilina, v zastúpení: JUDr. Marián Cesnak 

 

Vecné bremeno spočíva v časovo neobmedzenej povinnosti povinného z vecného bre-

mena strpieť: 

 

v   rozsahu  podľa   geometrického  plánu  č. 36639231-45/24, zo dňa 17.10.2024, vyhotovil 

G.P.S. ZVOLEN, spol. s.r.o. Geodetické práce a služby, sídlo: V. P. Tótha 17, 960 01 Zvolen, 

IČO: 36 639 231, úradne overeným dňa 20.11.2024 pod číslom G1-849/24,  na pozemkoch: 

- parc. reg. C-KN  č. 687/1, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 51 727 

m², v k. ú.  Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedená  Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bre-

mená v podiele 1/1, v rozsahu 49 m2 podľa dielu č. 1, v rozsahu 5m2 podľa dielu č. 2, 

- parc. reg. C-KN  č. 687/204, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 

790m², v k. ú.  Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedená  Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bre-

mená v podiele 1/1, v rozsahu 4m2 podľa dielu č. 3, 

- parc. reg. C-KN  č. 687/184, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 15 

210 m², v k. ú.  Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedená  Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bre-

mená v podiele 1/1, v rozsahu 116 m2 podľa dielu č. 4, 

realizáciu „13 692 – Brezno- Ladislava Novomestského – zahustenie DTS“ spočívajú-

ceho v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí (elektrického vedenia) a k nim pri-

slúchajúce ochranné pásma v zmysle platných právnych predpisov za účelom prevádzky, 

údržby a rekonštrukcie, a to v rozsahu : 

- parc. reg. C-KN  č. 687/1, v rozsahu 49 m2 podľa dielu č. 1, a v rozsahu 5m2 podľa dielu 

č.2, 

- parc. reg. C-KN  č. 687/204, v rozsahu 4 m2 podľa dielu č. 3  

- parc. reg. C-KN  č. 687/184, v rozsahu 116 m2 podľa dielu č. 4 

teda v celkovom rozsahu 174 m2. 
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Odplata za zriadenie vecného bremena: 

 

Zriadenie vecného bremena je bezodplatné, ako to bolo schválené uznesením MSZ č. 

110/2022 zo dňa 21.09.2022, v ktorom sa vymedzil rozsah a podmienky zriadenia budúceho 

vecného bremena. 

 

Za podmienok: 

 

-   náklady na správne poplatky, spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti, 

bude  znášať  oprávnení z vecného bremena, 

-   vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech oprávneného z vecného 

bremena, 

-   citované pozemky sú dotknuté realizáciou stavby „13 692 – Brezno- Ladislava Novo-

mestského – zahustenie DTS“, 

Hlasovanie číslo: 11 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 5.6, poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje užívanie pozemkov mesta, nájomca Lesy mesta 

Brezno, schválenie spôsobu určenia výšky nájomného, ako ju uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Schvaľuje 

           trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
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na základe primeraného použitia § 3 ods. 2 písm. b) a § 24 ods. 5 platných Zásad hospodá-

renia a nakladania s majetkom mesta Brezno  

 

spôsob určenia výšky nájomného v nájomnom vzťahu, založenom Zmluvou o nájme po-

zemkov č. 726/2023-OPM-I-NZ, uzatvorenou dňa  30.05.2023 medzi Mestom Brezno ako 

prenajímateľom a spoločnosťou LESY MESTA BREZNO ako nájomcom, na základe pred-

chádzajúceho schválenia nájmu uznesením MsZ č. 17/2023 z 23.2.2023, nasledovne: 

 

Nájomné za užívanie predmetu nájmu za kalendárny rok pozostáva z  pevnej a po-

hyblivej časti,  ktorých výška sa určuje takto: 

 

a)   Pevná časť nájomného  vo výške:  500.000,- Eur  (slovom päťstotisíc eur)  

Sadzby  pre jednotlivé druhy pozemkov 

• sadzba 0,0064 €/m2/rok – pozemky charakteru  lesný pozemok   

• sadzba 0,0063 €/m2/rok - pozemky charakteru trvalý trávny porast, orná pôda, ostatná 

plocha  

• sadzba 0,20 €/m2/rok/ - pozemky charakteru zastavaná plocha  a nádvorie 

 

b) Pohyblivá časť nájomného, ktorej výška je určená podľa množstva vyťaženej 

drevenej hmoty nad rámec priemerného ročného množstva predpokladaného v 

Programoch starostlivosti o les, platných pre dotknuté obdobie. 

Táto časť nájomného  bude  určená nasledovným spôsobom: 

Výnosy za predaj drevnej hmoty za mesiace január až november príslušného kalen-

dárneho roka sa navýšia o kvalifikovaný odhad ťažby za mesiac december tohto roka, 

vynásobený priemerným speňažením drevnej hmoty za mesiace január až november 

tohto roka. Tento predpokladaný výnos z predaja hmoty sa poníži o predaj drevnej 

hmoty vo výške jednej desatiny predpokladanej ťažby drevnej hmoty v zmysle schvá-

lených Programov starostlivosti o les, platných pre dotknuté obdobie, vynásobený 

priemerným speňažením drevnej hmoty za mesiace január až november príslušného 

kalendárneho roka. Odhadované vypočítané tržby, prevyšujúce priemernú ročnú 

ťažbu podľa schválených Programov starostlivosti o les, platných pre dotknuté obdo-

bie, sa prepočítajú Obratovým koeficientom,  určený pre príslušný kalendárny rok. 

 

Pohyblivá časť nájomného pre každý kalendárny rok  bude  stanovená formou kalku-

lačného listu na základe podkladov, vypracovaných spôsobom v zmysle vyššie uve-

deného, ktoré nájomca poskytne prenajímateľovi najneskôr do 15.12. príslušného ka-

lendárneho roka. Prenajímateľ vyčísli výšku tejto časti nájomného a písomne  ju 

oznámi nájomcovi do 20.12. príslušného kalendárneho roka. 

   

V prípade, že nájomca nebude dosahovať plánované výnosy za predaj drevnej hmoty 

a v konečnej ekonomickej bilancii dosiahne záporné výsledky, môže byť primerane znížená 

aj pevná časť nájomného. 
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Hlasovanie číslo: 12 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných, 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 5.7, poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po I/ berie na vedomie žiadosť Stredoslovenská distribučná 

o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemkoch mesta ulica MPČĽ v Brezne, 

Mazorníkovo a po II/ schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena, ako je uvedené v 

texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť Stredoslovenská distribučná, a.s., sídlom: Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 

36 442 151, v zastúpení: JUDr. Marián Cesnak, o uzatvorenie zmluvy o  zriadení vecného 

bremena na pozemkoch mesta, ul. MPČĽ v Brezno-Mazorníkovo. 

 

II/     Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a nasl.  zákona č. 40/1964 

Zb. Občiansky zákonník v nadväznosti  na §11 Zásad hospodárenia a nakladania s  majetkom 

mesta Brezno medzi zmluvnými stranami : 

 

         povinný z vecného bremena: 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno, štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta  

 

         a 

 

         oprávnený z vecného bremena: 
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Stredoslovenská distribučná, a.s., IČO: 36 442 151, sídlom: Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 

Žilina, v zastúpení: JUDr. Marián Cesnak 

 

Vecné bremeno spočíva v časovo neobmedzenej povinnosti povinného z vecného bre-

mena strpieť: 

 

v  rozsahu  podľa  geometrického  plánu č. 36639231-17/22, zo dňa 02.08.2024, vyhotovil 

G.P.S. ZVOLEN, spol. s.r.o. Geodetické práce a služby, sídlo: V. P. Tótha 17, 960 01 Zvolen, 

IČO: 36 639 231, úradne overeným dňa 21.08.2024 pod číslom G1-584/24,  na pozemkoch: 

- parc. reg. C-KN  č. 3858/1, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 5532 

m², v k. ú.  Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedená  Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bre-

mená v podiele 1/1, 

- parc. reg. C-KN č. 3858/153, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 

1600  m², v k. ú.  Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bre-

mená v podiele 1/1,  

- parc. reg. C-KN č. 3858/192, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 

7201  m², v k. ú.  Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bre-

mená v podiele 1/1,  

- parc. reg. C-KN č. 3858/218, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 

1117  m², v k. ú.  Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bre-

mená v podiele 1/1,  

- parc. reg. C-KN č. 3858/220, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 446  

m², v k. ú.  Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bre-

mená v podiele 1/1,  

- parc. reg. C-KN č. 8317, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 6119  

m², v k. ú.  Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bre-

mená v podiele 1/1,  

 

realizáciu „13276 Brezno-Mazorníkovo-Rozšírenie NNK SW-13276“, spočívajúceho 

v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí (umiestnenie elektroenergetického zaria-

denia) a k nim prislúchajúce ochranné pásma v zmysle platných právnych predpisov za úče-

lom prevádzky, údržby a rekonštrukcie, a to na pozemkoch a v rozsahu:  

- parc. reg. C-KN  č. 3858/1, v rozsahu 74 m2 (diel č.1) 

- parc. reg. C-KN č. 3858/153 v rozsahu 27 m2 (diel č.3) a v rozsahu 80 m2 (diel č.4) 
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- parc. reg. C-KN č. 3858/192 v rozsahu 42 m2 (diel č.5) ,v rozsahu 51 m2 (diel č.6) 

v rozsahu 63 m2 (diel č.7)  

- parc. reg. C-KN č. 3858/218 v rozsahu 13 m2 (diel č.8) 

- parc. reg. C-KN č. 3858/220 v rozsahu 7 m2 (diel č.9) a v rozsahu 140 m2 (diel č.10) 

- parc. reg. C-KN č. 8317 v rozsahu 17 m2 (diel č.11)   

          teda v celkovom rozsahu 514 m2. 

 

Odplata za zriadenie vecného bremena: 

 

Zriadenie vecného bremena je bezodplatné, ako to bolo schválené uznesením MSZ č. 9/2021 

zo dňa 17.02.2021, v ktorom sa vymedzil rozsah a podmienky zriadenia budúceho vecného 

bremena. 

 

Za podmienok: 

 

-   náklady na správne poplatky, spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti, 

bude  znášať  oprávnení z vecného bremena, 

-   vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech oprávneného z vecného 

bremena, 

-   citované pozemky sú dotknuté realizáciou stavby „13276 Brezno-Mazorníkovo-Rozší-

renie NNK SW-13276“, 

Hlasovanie číslo: 13 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 6/ 

Návrh na schválenie zmeny názvu príspevkovej organizácie mesta Technické služby 

Brezno 

 
 JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k ďalšiemu bodu, pod bodom 6 máme Návrh na schválenie zmeny názvu príspevkové 

organizácie mesta Brezna Technické služby Brezno. Predkladám ja, spracoval odbor, odbor 

právny. Povieš ty a potom ja? Alebo môžeš, môžeš ty po tej právnej.“  

JUDr. Lenka Klimanová (vedúca Odboru právneho)  

„Príspevková organizácia Technické služby Brezno bola zriadená uznesenie Mestského 

zastupiteľstva s účinnosťou 1. januára 1994. Organizácia vykonáva svoju činnosť na základe 

zriaďovacej listiny. Táto organizácia zabezpečuje pre mesto a jeho obyvateľov široký rozsah 

činnosti v súlade s predmetom činnosti podľa zriaďovacej listiny, a to v oblasti verejno-

prospešných činností, ako aj v podnikateľskej oblasti. Pôvodným poslaním organizácie bolo 

zabezpečovanie verejno-prospešných činností pre mesto a jeho obyvateľov. V priebehu posledných 

rokov mesto zverilo do jej pôsobenia tiež výkon svojich úloh, ako je utváranie podmienok na 

vzdelávanie, kultúru, osvetovú činnosť, záujmovú umeleckú činnosť, telesnú kultúru a šport. 

Zabezpečenie úloh zverenej oblasti úloh tvorí značnú časť činnosti tejto organizácie. Súčasný 

názov Technické služby Brezno už dostatočne neodráža rozšírený rozsah činnosti organizácie a 

nevystihuje jej aktuálne zameranie. Preto je navrhovaná zmena názvu na Mestský podnik služieb, 

kultúry a športu Brezno, ktorá lepšie vystihuje súčasné aktivity a poslanie organizácie. Na základe 

uvedených skutočnosti sa navrhuje zmena názvu príspevkovej organizácie s účinnosťou od 1. júla 

2025. Táto zmena názvu reflektuje aktuálny rozsah činnosti príspevkovej organizácie a prispeje k 

lepšiemu vnímaniu jej poslanie aj zo strany verejnosti. Schválením tejto zmeny Mestské 

zastupiteľstvo podporí transparentnosť, zrozumiteľnosť, komunikáciu medzi mestom, organizáciou 

a občanmi. Pôvodný návrh, ktorý sme vám zaslali v tej prvej verzii, bol Mestský podnik služieb, 

kultúry a športu Brezno, ale po pracovných vašich stretnutiach a rokovaniach ste navrhli teda 

názov Mestské služby, kultúra a šport Brezno.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Tak ako povedala aj kolegyňa na záver, že z toho pracovného stretnutia, 

ktoré sme mali v pondelok, tak sme sa dohodli, že ten názov by bol Mestské služby, kultúra a šport 

Brezno, s čím ako navrhovateľ tohto bodu nemám, samozrejme, žiadny problém. Tak ako som aj 

kolegom, ktorí ste sa zúčastnili, povedal, prosím vás, má to viacero rozmerov. 1 rozmer, to, čo sme 

si aj povedali na tom pracovnom stretnutí, že jednoducho ten názov Technické služby Brezno už 

dneska neodzrkadľuje zďaleka tú činnosť, ktorú technické služby zabezpečujú a tým, že sme zrušili 

ešte v roku 2015 príspevkové organizácie pre kultúru a šport a tým ušetrili značné finančné 

prostriedky hlavne na administratíve týchto organizácií, čo som v minulosti aj vyčíslil, tak 

jednoducho tieto všetky činnosti prešli pod Technické služby Brezno. No ale ten rozsah sa, 

samozrejme, rozširoval aj o ďalšie, podnikateľskú činnosť, osvetovú činnosť, vzdelávania atď. atď. 
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To v podstate všetko, viete, je vám známe. Tento názov samozrejme bude odzrkadľovať hlavne tú 

kultúru a šport. Má to ale potom aj, samozrejme, ďalší rozmer, čo sa týka komunikácie s ďalšími 

subjektami, posledne aj podnikateľskými, ktoré napr. mali pochybnosť v rámci kultúrneho 

podujatia uzatvoriť zmluvu s technickými službami. Čo je reálny príklad z praxe poslednú dobu. 

Ale má to aj ďalší rozmer, ktorý som komunikoval aj dneska s kolegami a to je žiadosť o dotácie. 

A to je taký aj podstatnejší, pretože čo sa týka príspevkovej organizácie a organizáciami alebo 

organizácie športu, tak tieto môžu v mnohých prípadoch žiadať dotácie napr. aj z Fondu na 

podporu športu, napr. aj s MIRRI, čo sme komunikovali s kolegyňou. A aj pri týchto žiadostiach 

určite bude vhodnejšie, keď jednoducho aj ten názov tejto organizácie bude odzrkadľovať aj 

žiadosť alebo, alebo vo vzťahu k tej žiadosti a výzve na to, čo tá organizácia má v predmete činnosti. 

To sme rozoberali aj teraz vo vzťahu k plavárni alebo vo vzťahu k ďalším dotáciám ako príspevkové 

organizácie, takže má to aj tento rozmer, a preto vás poprosím, aby sme tento návrh podporili, 

lebo vravím, má to, má to aj taký ten už finančný rozmer, hej, čiže hlavne pri podávaní žiadosti. 

Vravím, ten, tú zmenu, ktorú ste navrhli aj na tom pracovnom stretnutí, absolútne žiadny problém. 

Jedná sa mi o to, aby tam tá kultúra a šport aj vo vzťahu k tomuto poslednému, čo som povedal, vo 

vzťahu k tým dotáciám, boli odzrkadlené. No a, samozrejme, čo sa týka tej administratívnej záťaže, 

tak potom, čo som to komunikoval na pracovnej porade s kolegami, tak si myslím, že je pre nás 

minimálna a budeme mať tieto veci na poriadku. A čo som sa rozprával aj so zamestnancami, ktorí 

pracujú hlavne v kultúre a športe, tak určite privítajú takúto zmenu, keďže aj sa to ľahšie 

prezentuje, keď robia aj viaceré športové alebo kultúre podujatia, že patria pod organizáciu, ktorá 

aj odzrkadľuje názov ich činnosti a ich aktivít, hej. Čiže môže sa to zdať, že zbytočné, ale nie je to 

zbytočné a som presvedčený, že je to potrebné aj vo vzťahu hlavne k tým dotáciám, ale aj vo vzťahu 

k takému obsahovému, čo sa týka hlavne, poviem, odzrkadlenia toho, toho názvu aj v tých 

činnostiach, ktoré dneska technické služby už robia. Takže len toľko. Nech sa páči, ja otváram 

rozpravu, kolegyne, kolegovia.. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím, poprosím návrh na 

uznesenie.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje zmenu názvu príspevkovej organizácie mesta 

Technické služby Brezno, Mestské služby, kultúra a šport Brezno s účinnosťou od 1. júla 2025.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, čiže áno, to máme už Mestské služby, kultúra a šport Brezno. Dobre. Pripomienky, prosím. 

Takže pre tú skratku sme to riešili, že by to bolo zapamätateľné a že je to takto, že je to takto 

vhodnejšie. Vravím, konštruktívna poznámka, aj úprava bez problémov z mojej strany. Dobre, 

pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Schvaľuje 

Zmenu názvu príspevkovej organizácie mesta Technické služby Brezno so sídlom Rázu-

sova 16, 977 01 Brezno, IČO 00 183 067, na názov 
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                                       „Mestské služby, kultúra a šport Brezno“ 

 

s účinnosťou od 1. júla 2025. 

 

 

Hlasovanie číslo: 14 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Miro vravel, že bude minimálne, že sa zdrží, ale myslím, že s dotáciami som ho presvedčil, lebo... 

Dobre. Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Ďakujem pekne.“  

 

K bodu 7/ 

Dotácie 

 

7.1 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2025 

7.2. Brezno Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2025 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ideme ďalej. Bod 7, poprosím dotácie, máme 7.1, Návrh na poskytnutie dotácie pre účely kultúry 

2025, 7.2, Návrh na poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2025. Predkladám ja, spracoval 

Odbor ekonomiky a správy majetku. Poprosím pani vedúcu, nech sa páči, pani vedúca, môžeš.“  

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a správy majetku)  

Dobrý deň. Predkladáme návrh na poskytnutie dotácie pre účely kultúry a športu. Dotácie pre 

účely kultúry sú v návrhu predložené tak, ako sme obdržali zo zápisnice a uznesení kultúrnej 

komisie. Máme tam schválené dotácie v počte 4, 2 nedoporučujú schváliť, resp. jednu 

nedoporučujú a Spevácky zbor mesta Brezna nesplnil podmienky podľa VZN, čiže nemôže dotáciu 

dostať, nakoľko vyúčtovanie za rok 2024 nepredložil v termíne podľa zmluvy. Tu treba ešte 

povedať, že žiadosť predložil aj Dychový orchester mesta Brezna, avšak nie v lehote, ako mu ukladá 

VZN-ko a táto ich žiadosť nebola prerokovaná v komisii pre kultúru. Viem, že oni v tom čase, keď 

zasadala komisia, dali nejaké písomné zdôvodnenie, tak predpokladám, že dychovým orchestrom 
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sa budeme ešte zaoberať na najbližšom zastupiteľstve. To je z hľadiska kultúry. A z hľadiska športu 

takisto sme postupovali v zmysle predložených aj zápisnice a uznesení komisie pre šport. Treba 

povedať, že 2 neziskové organizácie alebo 2 športové kluby predložili žiadosť po termíne, ako je 

ustanovené vo VZN-ku a to Lions Brezno, oni majú činnosť zameranú na basketbal a Hokejový 

klub Brezno. Čiže tieto žiadosti športová komisia ani neprerokovávala a dokonca Lions Brezno ani 

nepredložili kompletnú žiadosť tak, ako je ustanovené v paragrafovom znení VZN-ka. Hokejisti 

takisto v marci v období zasadnutia komisie predložili zdôvodnenie, prečo nepredložili v termíne 

žiadosť, takže zrejme, že sa bude komisia ich žiadosťou zaoberať na najbližšom zasadnutí. Tu by 

som ale chcela ešte povedať, čo sa týka poskytovania dotácií pre účely športu. Aj keď sme my pána 

Martiníka upozorňovali, zákon jednoznačne hovorí, že dotácia musí byť účelovo určená a oni v 

tých uzneseniach uvádzajú vždycky len na náklady spojené a na činnosť, ale činnosť je široký 

pojem. Možnože, nieže možno, ale určite ešte budeme sa musieť k tomuto vrátiť, aby minimálne v 

tých zmluvách o poskytnutí dotácie boli vypichnuté konkrétne účely, na čo bude použitá táto 

dotácia. Lebo činnosť je široký pojem a to je také problematické potom, lebo zákon presne hovorí, 

že musí byť konkrétny účel, napr. tak, ako je to pri tej kultúre, oni konkrétne napísali, na aký účel 

a potom aj na ten účel sa musí vlastne zúčtováva dotácia. Z mojej strany všetko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ak sú za šport a kultúru, otváram rozpravu, nech sa páči. Kolega 

Barančok, nech sa páči, môžeš.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja by som len chcel poprosiť, že ak neprejdeme k nejakému zmenu financovania, 

myslím teda tie nájmy, poprosiť kolegov, aby sme koncom roka mysleli na navýšenie rozpočtu, 

pretože my už dneska de facto v kultúre 3 roky sme nenavyšovali rozpočet a už polovicu rozpočtu 

na dotáciu dávame naspäť technickým službám do nájmu, pretože ten nájom vzrástol vyše 100 %, 

čiže nám už ostalo na prerozdelenie na celkovú kultúru len 20.000 EUR, to len pre porovnanie voči 

športu, tak len aby sme pri zostavovaní rozpočtu potom na to nezabudli. To je za mňa. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pán poslanec Ambros, nech sa páči.“  

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem aj ja za slovo. To isté sa týka vlastne aj športových klubov, že tie nájmy išli hore, takže 

určite sa to netýka len kultúry, ale aj športu. Čo sa týka tých neskoro predložených žiadostí, naozaj 

sme ich nemohli prerokovať, lebo by sme neboli v súlade so zásadami hospodárenia a pravidlami 

všeobecné záväzného nariadenia. Takže predpokladám, že aj čo sa týka hokeja, je tam ešte karate 

klub, aj basketbalisti, tak ich budeme odrokovávať v najbližšej dobe a samozrejme, aby nevznikol 

nejaký precedens, tak sme sa uzhodli ako komisia, že určite im nepridelíme taký objem peňazí, 

ktorý by sme im pridelili za normálnych okolností. A čo sa týka toho, tej činnosti klubov, tak oni v 

tých žiadostiach to majú špecifikované, aj keď tú dotáciu vyúčtovávajú, tak musia spĺňať nejaké 

zásady. Čiže si myslím, že možno len v tej zápisnici to bolo nejakým spôsobom.“  
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Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a správy majetku)  

„No v uznesení, ak môžem doplniť alebo v uzneseniach máte napísané konkrétne len na činnosť, 

lebo viem, že moja kolegyňa, ktorá pracuje s týmito dotáciami, tak oslovila pána Martiníka, lebo 

tam musí byť na konkrétny účel konkrétna výška dotácie. Čiže keď sa to aj schváli v takejto forme, 

tak isto sa budeme musieť stretnúť, aby sme, my máme, hej, oni dali tie rozpočty, ktoré dali, len si 

zase, povedzme, viete, oni v tých rozpočtoch si dajú, príklad poviem, aj 50  000, hej a vy im dáte, 

ja neviem, 5 000. Takže my si nemôžme dovoliť z nášho pohľadu povedať, že tu mu dám na to toľko 

a tu na to toľko. Čiže vy ako športová komisia musíte ten účel povedať, že ktorý. Lebo potom my sa 

dostávame do problému pri akýchkoľvek kontrolách, lebo to neni v súlade so zákonom 583, § 7 

ods. 2, lebo činnosť je široký pojem, tam v zákone doslova sa píše na konkrétny účel. A ja poviem 

pravdu, že už viac rokov hlavne športovcov na toto upozorňujeme, lebo kultúra, ona má presne, 

hej, a potom vlastne ten účel oni aj vyúčtujú, lebo takto, keď má na činnosť, tak on vyúčtuje tie 

alebo zúčtuje to, čo má, ale my nevieme posúdiť, že či je to tak alebo tak.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„S faktickou pán poslanec Barančok, nech sa páči.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ja len doplním pani vedúcu. To sú vlastne kontrola NKÚ a takisto kontrola hlavnej kontrolky, 

ktorá to v minulosti vytkla. My sme na základe toho menili aj to VZN-ko a tí alebo vy na športovej 

komisii, kde jej musíte si zobrať ten rozpočtový, ten samotný rozpočet a ísť položku po položke, na 

ktoré určíte, na ktoré neurčíte. Podľa toho sa potom robí aj tá zápisnica, tak je to potom správne. 

Ako náhle to dáte všeobecne, ako hovorí pani vedúca, je s tým problém.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, pán to poslanec Struhár, nech sa páči, môžeš.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Čo sa týka činnosti v športe, je to troška náročnejšie ako u kultúrnych telies, si myslím, takže tak. 

Ale mňa skôr zaujíma vec, že vzniká nám tu nový klub volejbalový, či oni v podstate nemali záujem 

alebo ešte nemohli žiadať o dotáciu alebo či máme nejakú informáciu o tom, ako sú momentálne 

na tom práve s podporou z našej strany, pretože sa predpokladá, že to bude práve kolektívny šport 

zameraný na dievčenský kolektívny šport. Vieme, že tu absentuje v našom meste. A tu by ma teda 

zaujímal, lebo naposledy kolektívny šport bol florbalový klub, ten nám zanikol a chcem vedieť teda, 

že či aj tam plánujeme s podporou a akou, možno nie finančnou alebo nejakou inou. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Vytvorenie volejbalového klubu som inicioval ja ako primátor v spolupráci, samozrejme, so 

športom, s Mirom Baranom. Oslovili sme Juraja Kriváňa, hej, lebo v podstate je to licencovaný, 

licencovaný tréner. Dohodli sme sa na nejakých pravidlách, podmienkach aj so školou na 

Mazorníku s MPČĽ so základnou školou našou a v podstate z pracovných stretnutí vzišli technické 

požiadavky, čo sa týka, čo sa týka telocvične na Mazorníku, no a my investujeme do úpravy práve 
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telocvične na volejbal, no a samozrejme, samozrejme, potom plánujeme aj či cez školu alebo cez 

naše dotačné schémy financovať činnosť športového klubu. Má to v spolupráci so školou, čiže gro 

pôjde teraz za školou a to, čo potrebovali na začiatok, tak to sme zabezpečili. Čiže v podstate je to 

pod našou taktovkou aj vznik tohto klubu, lebo presne to, čo si povedal, že nám chýbal dievčenský 

kolektívny šport, áno, či dievčenský kolektívny šport. Tá myšlienka nie je nová, lebo my sme sa tým 

zaoberali už asi 4 roky dozadu ešte s Peťom Votroubekom, potom bolo obdobie, aké bolo, vrátili 

sme sa teraz k tomu. Bola ešte úvaha, že či spolupracovať s Brusnom a do akej miery. Zatiaľ to 

riešime ako samostatný, iba čisto náš mestský klub, zatiaľ sa nám to javí ako lepšia cesta, 

momentálne, ale nevylučujeme spoluprácu do budúcna. No a myslím si, že to bude fajn, že 

jednoducho to privítajú aj obyvatelia, lebo toto nám určite chýbalo. Pán poslanec Tomáš Turňa, 

nech sa páči, môžeš k tomu.“  

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Ja by som sa chcel opýtať na ten hokejový klub, bolo povedané, že dali nejaké zdôvodnenie, že 

zmeškali ten termín, že či to poznáme, to zdôvodnenie?“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Toto ja neviem, to asi skôr komisia, ak riešila, ja to nemám toto.“  

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a správy majetku)  

Keď išla  zasadať, ak môžem doplniť, lebo tak poviem, že mi úplne, ako by som povedala, ja to tak 

poviem, že zabudli asi dať tú žiadosť, aj keď ich moja kolegyňa, lebo my už vieme, ktoré športové 

kluby a kultúrne telesá nám dávajú tie žiadosti. Takže ona aj viackrát oslovila, ale kus to bolo, 

poviem pravdu, také odigno, odignorovali to hokejisti, až keď mala zasadnúť, asi 2 dni predtým, 

ako zasadala komisia alebo oni ani nedostali túto žiadosť, keďže sme ju nemali, tak my sme to 

nejako riešili spolu so športovou komisiou, že čo s tým, lebo podľa VZN, no ono viete, keď to čítate 

sprava zľava, tak dá sa, tak sme sa dohodli, že tí, čo, či už kultúrnici alebo šport, tí, čo pozabudli 

a dali v neskoršom termíne, tak teraz ich neprerokovávali, lebo boli aj v časovej tiesni, to by sa 

nebolo stihlo. Tak že oni tie žiadosti dali, nejako zdôvodnili, my sa budeme snažiť najsamprv 

preschváliť zmenu termínu predĺženia žiadosti podľa VZN a až následne, ak zastupiteľstvo potom 

schváli žiadosť, teda dotáciu.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pán poslanec Ambros, nech sa páči, môžeš.“  

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ja za komisiu len poviem, že nás tiež samotných prekvapilo, že práve hokejový klub nepodal včas, 

lebo to je klub, ktorý, poviem tak, poberá najväčšie, najväčšiu dotáciu zo všetkých športových 

klubov a možnože aj telies tu v Brezne, takže snažili sme sa k tomu pristúpiť, keďže sme tu tú žiadosť 

ani nemali, tak isto ani to zdôvodnenie, to prišlo zrejme až v priebehu toho týždňa. Myslím si, že 

zodpovedne sme k tomu pristupovali tak, aby v prvom rade neboli poškodené tie deti, aby sme boli 

v súlade s nejakými zásadami hospodárenia, takže predpokladám, že si k tomu sadneme a aj to 
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zdôvodnenie nejakým spôsobom prerokujeme. A verím tomu, že aj hokejisti, hlavne teda, keďže tie 

dotácie sú určené primárne pre deti a mládež, tak tie financie dostanú tak, aby neboli poškodené 

deti a ani technické služby, keďže aréna bude fungovať tak či tak. Tak asi toľko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ak nikto ďalší do rozpravy, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhová.“  

Návrhová komisia  

„Bod 7.1, Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje poskytnutie dotácie na rok 2025 pre účely 

kultúry nasledovne Folklórny súbor Mostár 10.000 EUR, Divadelný súbor Jana Chalupku mesta 

Brezno 9.500 EUR, Detský folklórny súbor Šťastné detstvo 7.000 EUR, Horehronské múzeum 400 

EUR a po II/ neschvaľuje poskytnutie dotácie na rok 2025 pre účely kultúry nasledovne, Občianske 

združenie NAIRAM a Spevácky zbor mesta Brezno.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 

I/ s c h v a ľ u j e    

     poskytnutie dotácie na rok 2025 pre účely kultúry nasledovne: 

 

    1. Folklórny súbor Mostár                                                      10 000,00 EUR 

         - účelovo určené :      - na obnovu krojového vybavenia 3 000,00 EUR 

 - na videoprojekciu, fotenie, nahrávanie v rámci    1 000,00 EUR 

   Galaprogramu 

 - na ozvučenie Galaprogramu                                 1 000,00 EUR 

 - na úhradu nákladov spojených s nájmom             5 000,00 EUR 

 

    2. Divadelný súbor Jána Chalupku mesta Brezno                    9 500,00 EUR 

         - účelovo určené :     - na ubytovanie 1 000,00 EUR 

  - na dopravné 2 000,00 EUR  - 

na technicko-organizačné zabezpečenie akcií       2 000,00 EUR 

                                           - na ostatné náklady súvisiace s projektom/ 1 000,00 EUR 

                                             podujatím 

                                - náklady spojené s nájmom 3 500,00 EUR 

 

    3. Detský folklórny súbor Šťastné detstvo          7 000,00 EUR 

       

         - účelovo určené na : - na ubytovanie 2 000,00 EUR 

 - na dopravné  2 000,00 EUR 

 - na prenájom priestorov na realizáciu projektu/        500,00 EUR 

             podujatia 

                                           - na úhradu nákladov spojených s nájmom  2 500,00 EUR 
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   4. Horehronské múzeum                                                                       400,00 EUR 

         - účelovo určené na : - grafické práce a polygrafické náklady spojené s tlačou 

   interaktívneho  pracovného zošita „Pešovanie s Bomburkom“ 

     

  

II/ n e s c h v a ľ u j e 

     poskytnutie dotácie na rok 2025 pre účely kultúry nasledovne : 

 

1. Občianske združenie NAIRAM                                 

 

2. Spevácky zbor mesta Brezno                

Hlasovanie číslo: 15 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod, poprosím, 7.2.“  

Návrhová komisia  

„Bod 7.2, Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po I/ schvaľuje poskytnutie dotácie na rok 2025 pre 

účely športu nasledovne: Športový klub plávania Brezno 18.000 EUR, ICE SKATING TEAM 

Brezno 13.500 EUR, Športový strelecký klub pri Mestskom športovom klube Brezno 3.400 EUR, 

Futbalový klub Brezno 25.000 EUR, Atletický klub Mostáreň Brezno 8.000 EUR, Miniatur golf 

klub Brezno 1.000 EUR, ZaBeR združenie aktívnych Brezňanov 2.000 EUR, Šport na Horehroní 

600 EUR, Mestský športový klub - Jašterice Brezno o.z. 2.000 EUR, SKI CLUB Brezno 3.500 EUR, 

Lukostrelecký klub Route 66 300 EUR, Klub biatlonu 500 EUR, Sport klub Brezno 1.800 EUR, SKI 

TEAM Brezno 1.200 EUR, Stolnotenisový oddiel Brezno 2.500 EUR a Klub slovenských turistov 

TOMO Brezno 500 EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

 

 



35 z 54 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e    

     poskytnutie dotácie na rok 2025 pre účely športu nasledovne: 

 

     1. Športový klub plávania Brezno                             18 000,00 EUR 

         - účelovo určené na : - na prenájom plaveckého bazéna mimo územia mesta Brezno 

   - činnosť športového klubu v roku 2025 

 

     2. ICE SKATING TEAM BREZNO                                        13 500,00 EUR 

         - účelovo určené :      - na náklady spojené s výpožičkou ľadovej  10 000,00 EUR 

                                              plochy a nebytových priestorov v roku 2025  

 - činnosť športového klubu v roku 2025  3 500,00 EUR 

 

     3. Športový strelecký klub pri Mestskom športovom klube Brezno     3 400,00 EUR 

         - účelovo určené na : - na náklady spojené s výpožičkou nebytových       810,00 EUR 

                                              priestorov v roku 2025 

                                            - činnosť športového klubu v roku 2025  2 590,00 EUR 

                                          

    4. Futbalový klub Brezno                                          25 000,00 EUR 

         - účelovo určené :      - na náklady spojené s výpožičkou nebytových    1 500,00 EUR 

                                              priestorov v roku 2025 

                                           - činnosť športového klubu v roku 2025  23 500,00 EUR 

 

    5. Atletický klub Mostáreň Brezno                                      8 000,00 EUR 

         - účelovo určené na : - na náklady spojené s výpožičkou nebytových       500,00 EUR 

                                              priestorov v roku 2025 

           - činnosť športového klubu v roku 2025     7 500,00 EUR 

          

    6. Miniatur golf klub Brezno                                                     1 000,00 EUR 

         - účelovo určené na : - na činnosť športového klubu v roku 2025 

                                           

   7. ZaBeR – Združenie aktívnych Brezňanov                                          2 000,00 EUR                                

         - účelovo určené na : - činnosť športového klubu v roku 2025 

 

   8. ŠPORT NA HOREHRONÍ                                                       600,00 EUR 

         - účelovo určené na : - činnosť športového klubu v roku 2025 

 

    9. Mestský športový klub – JAŠTERICE BREZNO, o.z.     2 000,00 EUR 

         - účelovo určené na : - organizáciu športového podujatia „Doby vežu“ v roku 2025 

 

    10. SKI CLUB Brezno                                               3 500,00 EUR 

         - účelovo určené na : - činnosť športového klubu v roku 2025 

 

    11. Lukostrelecký klub Route 66                   1 300,00 EUR 

         - účelovo určené na : – činnosť športového klubu a organizáciu Slovenského pohára                                      

 v 3D lukostreľbe v roku 2025 
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    12. Klub biatlonu                                                                                          500,00 EUR 

         - účelovo určené na : -  činnosť športového klubu v roku 2025 

 

    13.  Sport club Brezno                                                     1 800,00 EUR 

         - účelovo určené na: -  činnosť športového klubu v roku 2025 

 

     14. SKI TEAM BREZNO                                                     1 200,00 EUR 

         - účelovo určené na: - činnosť športového klubu v roku 2025 

 

    15. Stolnotenisový oddiel Brezno                                                              2 500,00 EUR 

         - účelovo určené na : - činnosť športového klubu v roku 2025 

 

    16. Klub slovenských turistov TOMO Brezno                    500,00 EUR 

         - účelovo určené na: - činnosť športového klubu v roku 2025 

Hlasovanie číslo: 16 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 8/ 

Správa  o výsledku kontroly  dodržiavania zákona č. 311/2001 Z. z. - Zákonník práce 

pri uzatváraní dohôd o prácach vykonávaných mimo pracovného pomeru v Technic-

kých službách mesta Brezno 

 
  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 8, Správa o výsledku kontroly dodržiavania zákona č.  311 z roku 2001  Z. 

z. Zákonníka, Zákonník práce pri uzatváraní dohôd a práce o prácach vykonávaných mimo 

pracovného pomeru v Technických službách mesta Brezno. Predkladá, pani hlavná kontrolórka, 

tiež materiál spracovala. Nech sa páči, môžeš.“  
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Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ďakujem pekne. Vážené pani poslankyne, vážení poslanci, pán primátor povedal všetko, o čom je 

kontrola. Ak budete mať nejaké otázky, rada na ne odpoviem. V správe máte uvedené všetko, čo 

bolo zistené. Ďakujem krásne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Poprosím 

návrhovú.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o výsledku kontroly dodržiavania 

zákona č.  311/2001  Z. z. Zákonník práce pri uzatváraní dohôd o prácach vykonávaných mimo 

pracovného pomeru v Technických službách mesta Brezno.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

  

I/ berie na vedomie 

 

Správu o výsledku kontroly  dodržiavania zákona č. 311/2001 Z. z. - Zákonník práce pri uzatvá-

raní dohôd o prácach vykonávaných mimo pracovného pomeru v Technických službách mesta 

Brezno 

Hlasovanie číslo: 17 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 



38 z 54 

 

K bodu 9/ 

Modernizácia plavárne Brezno – Mazorníkovo 

 

9.1 Správa  o výsledku kontroly  dodržania podmienok pre prijatie návratných 

zdrojov financovania -  úveru z Environmentálneho fondu 

9.2A Schválenie realizácie investície „Modernizácia plavárne Brezno-

Mazorníkovo“ z Environmentálneho fondu Slovenskej republiky v zmysle podmienok 

9.2B Schválenie prijatia úveru na projekt „Modernizácia plavárne Brezno-

Mazorníkovo“ z Environmentálneho fondu Slovenskej republiky v zmysle podmienok 

špecifikácie podpory formou úveru 

9.3 Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu 

projektu „Modernizácia krytej plavárne, Brezno - Mazorníkovo“ 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 9, tým je Modernizácia plavárne Brezno, Mazorníkovo. Tam poprosím pani 

hlavnú kontrolórku k bodu 9.1 a potom 9.2A a 9.2B. Je tu? Je tu? Áno, je tu pani vedúca. Dobre, 

tak nech sa páči, pani hlavná kontrolórka, k bodu 9.1.“  

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ďakujem pekne. Takže preverila som splnenie podmienok na prijatie návratných zdrojov 

financovania, konkrétne úveru z Environmentálneho fondu. Tento úver nevstupuje do celkovej 

sumy dlhu, tzn. že som preverovala iba splnenie podmienok podľa §  17, ods. 6, písmeno B, t.j. že 

suma splátok, návratných zdrojov financovania vrátane úhrady výnosov nesmie prekročiť 25  % 

skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka znížených o transfery a iné 

prostriedky získané na základe osobitného predpisu. Na základe správy vidíte, dala som výsledok 

preverenia do takej tabuľky, tzn. že máte tam prehľad, aké sú celkové bežné príjmy, potom celkové 

bežné príjmy znížené o tie prostriedky, logicky to vysvetlím, o tie prostriedky, z ktorých nemožno 

splácať úver, logika a tým pádom sme na percente 12,63. Takže splnili sme podmienky, ale sme už 

v polovičke. Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre. Ďakujem pekne. Poprosím k bodu 9.2, 9.2B, keďže súvisia, tak nech to máme komplexne.“  

Mgr. Milada Šimkovičová, vedúca Odboru riadenia projektov  

„Prajem príjemný deň všetkým. Takže ako už viedla pani kontrolórka, predložili sme vám návrh 

na podanie žiadosti o úver z Envirofondu na, v podstate na pokrytie finančných nákladov na projekt 

Modernizácie plavárne. Ja by som to zhrnula, aby ste mali takú komplexnú informáciu. 
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Navrhujeme, aby v podstate plaváreň, ktorá sa začala rekonštruovať už vlani v máji, boli podpísané 

nejaké dodatky, konečná suma je cez 8.000.000  EUR, navrhujeme celú sumu na pokrytie nákladov 

vrátane stavebného dozoru, podať žiadosť o úver z Envirofondu, čiže na Envirofond išla suma 

8.000.210  EUR aj nejaké drobné a zároveň navrhujeme, aby sa mesto uchádzalo o externé zdroje. 

Na mimoriadnom zastupiteľstve ste schválili podanie žiadosti na Fond na podporu športu a teraz 

navrhujeme podanie žiadosti cez vyhlásenú výzvu, ktorú vyhlásilo teda Ministerstvo investícií, 

regionálneho rozvoja a informatizácie. Takže v dôvodovej správe sme to takto zhrnuli, navrhujeme 

v podstate zabezpečenie finančného krytia z troch zdrojov. Upozorňujem, že Odbor riadenia 

projektov spolu s Odborom investičným všetky položky rozpočtu precízne predložili do žiadosti tak, 

aby nedošlo k dvojitému financovaniu, takže o to sa nemusíme báť. Predložili sme žiadosť na Fond 

na podporu športu, kde by sme mohli získať 1.000.000  EUR, z Ministerstva investícií, by sme mohli 

získať 1.400.000  EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„600.“  

Mgr. Milada Šimkovičová, vedúca Odboru riadenia projektov  

1.600.000 sú oprávnené výdavky, z toho 92  % je nenávratný finančný príspevok a zvyšok je povinné 

spolufinancovanie mesta, čiže nedostaneme celých 1  600 000, to sú len oprávnené výdavky, ktoré 

máme už schválené v projektovom zámere v integrovanej územnej stratégii. Takže v podstate takéto 

financovanie navrhujeme. Ak schválite podanie žiadosti z Envirofondu, teda na úver z Envirofondu, 

tak navrhujeme pôvodne prijaté uznesenia, ktoré ste prijali vlani, zrušiť, lebo tam bola tá suma 

nižšia a navrhujeme teda takéto financovanie na zabezpečenie realizácie a modernizácie plavárne. 

Stručne odo mňa všetko.  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Čiže tá suma 8  000  000 by sa znížila o 2,4 milióna, ak by sme boli úspešní. Áno?“  

Mgr. Milada Šimkovičová, vedúca Odboru riadenia projektov  

„Áno.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Čiže v podstate áno. Presne tak.“  

Mgr. Milada Šimkovičová, vedúca Odboru riadenia projektov  

„Áno. Ten Eurofondový úver by bol na pokrytie spolufinancovania a neoprávnených výdavkov, a 

preto žiadame celú sumu na úver, ak by nebola schválená niektorá z tých žiadostí na externé zdroje, 

tak, aby sme teda nemuseli dávať vlastné zdroje mesta.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre. Ešte, ešte, to sa pýtam len pre istotu, lebo tam sú už aj vyplatené finančné prostriedky, čo 

sme my už zaplatili v tých ôsmich, hej, aby ste vedeli, že tam je koľko? 1.000.000  EUR už, čo sme, 

takmer 1.000.000  EUR, čo sme už zaplatili, hej, čiže. Dobre, bod 9.3, si tiež povedala?“  
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Mgr. Milada Šimkovičová, vedúca Odboru riadenia projektov  

„Všetko som dala, zhrnula do jedného.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia. Pán poslanec 

Struhár, nech sa páči, môžeš.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Chcem sa spýtať, čo sa stane v prípade, že nám niektorý z týchto fondov neprejde, ako budeme 

riešiť situáciu, pokiaľ budeme potrebovať dofinancovať nejaké ďalšie veci na Mazorníku plavárni, 

máme nejaký záložný plán B, C, D?“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Máme záložný plán, hej, ale ako zbytočne ho teraz rozoberať.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„V poriadku, takže môžme byť v kľude, ak náhodou sa niečo stane. Dobre, okej.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Vždy sme boli pri mnohých projektoch aj veľkých projektoch tak, že nemusia nám schváliť peniaze 

alebo niečo vybuchne alebo sme museli dofinancovať. Vždy to riešime v čase, proste aký je, hej, že 

to je tak dynamické pre nás každý jeden veľký projekt, že môže sa stať hocičo. A to sme riešili, ja 

osobne od roku 2015 pri každom jednom pomaly projekte, ja si asi ani nepamätám projekt, kde by 

sme neriešili nejaký problém, hej, a mali sme všetko možné, hej. Čiže v podstate my musíme byť 

vždy flexibilní v týchto veciach a samozrejme, mať záložný plán.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Dobre, ja som o tom istom  verím, že to príde všetko, ale náhodou, tak som rád, že máme aj takéto 

veci.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Vždy je, ak náhodou, lebo poviem to tak, že čo sa týka aj fondových zdrojov, dotačných zdrojov, 

poviem teraz praktický príklad, hej? V rade partnerstva sa schvaľujú, schvaľujú projektové zámery, 

to, čo spomenula aj pani vedúca, kde v podstate od začiatku nám bolo garantované aj písomne v 

rámci komunikácie s ministerstvom, že 100  %, keď je to schválené v rade partnerstva, tak dostanú 

všetci žiadatelia 100 % aj z MIRRI peniaze, áno, že rozhodujeme my ako regióny, počúvate o tom 

veľa aj v médiách atď. atď. No ale posledne, čo poslali žiadosti iné mestá, tak sa stalo tým mestám, 

ktoré mali mať 100 % garantované peniaze, že im žiadosti boli zamietnuté a nie z nejakých dôvodov 

porušenia podmienok, ale proste neboli, hej. Čiže ako, aké garancie potom sú v tejto krajine? Takže 

ja neviem, ale robíme všetko pre to, aby sa to podarilo a postavíme peknú plaváreň, hej. Ja to 

beriem takto. Urobíme všetko pre to, aby to tak bolo. Ale je aj záložný plán a rozoberáme aj teraz 

inú alternatívu aj financovania, takže ak by sa to potvrdilo, tak vás o tom, samozrejme, oboznámim. 

Dobre? Nech sa páči, ďalšie otázky. Ak nie sú, poprosím návrhovú, nech sa páči.“  
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Návrhová komisia  

„Bod 9.1, môžem? Ďakujem. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o 

výsledku kontroly dodržiavania zákonných podmienok pre prijatie návratných zdrojov 

financovania z úveru Environmentálneho fondu.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

  

I/ berie na vedomie 

 

Správu o výsledku kontroly dodržania zákonných podmienok pre prijatie návratných zdrojov fi-

nancovania -  úveru z Environmentálneho fondu 

 

 

Hlasovanie číslo: 18 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Ja som ťa zaregistroval. Ahoj. Bod 

9.2A, poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Bod 9.2A, Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po I/ zrušuje uznesenia zo septembra 2024, ako 

sú uvedené v texte a po II/ schvaľuje realizáciu investície, Modernizácia krytej plavárne Brezno, 

Mazorníkovo v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu zameranej na zníženie 

energetickej náročnosti vo výške 8.210.290  EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Zrušuje 

1. Uznesenie MsZ č. 129/2024 zo dňa 18.09.2024 

2. Uznesenie MsZ č. 130/2024 zo dňa 18.09.2024 
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II/ Schvaľuje 

realizáciu investície „Modernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“ v zmysle 

podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu – zameranej na zníženie energetickej 

náročnosti vo výške 8.210.290,00 EUR 

 

Hlasovanie číslo: 19 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za.. Konštatujem, že návrh bol schválený. Ďalší bod, poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Bod 9.2B, Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje prijatie úveru od Environmentálneho 

fondu vo výške 8.210.290  EUR na financovanie investície - Modernizácia krytej plavárne Brezno 

Mazorníkovo, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Schvaľuje 

 

Prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 8.210.290,00 EUR na financovanie investície  

„Modernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“v zmysle podmienok špecifikácie pod-

pory formou úveru pre Obce a Vyššie územné celky s dobou splácania 20 rokov.  

 

Hlasovanie číslo: 20 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. A bod 9.3, poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Bod 9.3 Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po I/ súhlasí s realizáciou projektu Modernizácia 

krytej plavárne Brezno, Mazorníkovo a po II/ schvaľuje  predloženie  žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok za účelom realizácie projektu Modernizácia krytej plavárne Brezno, 

Mazorníkovo, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Súhlasí 

 

s realizáciou projektu „Modernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“ 

 

II/ Schvaľuje 

 

1. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Mo-

dernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“ v súlade s Výzvou na investície do 

regionálnej a miestnej infraštruktúry pre pohybové aktivity a cykloturistiku, vyhlásenou 

Ministerstvom investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej Republiky, kto-

rého ciele sú v súlade s platným Územným plánom mesta Brezna a platným Programom 

rozvoja mesta Brezna;  

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

3. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške minimálne 8%  celkových oprávnených výdavkov projektu, čo činí  128.000,00 

EUR, v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

4. Zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta (ako rozdiel celko-

vých výdavkov projektu a celkových oprávnených výdavkov projektu). 

 

Hlasovanie číslo: 21 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 



44 z 54 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 10/ 

Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o   čin-

nosti komisií 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 10. Tým je Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva. 

Nech sa páči, kto má záujem? Nie je to povinné, ale ak chcete využiť tuto.“  

 

K bodu 11/ 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej 

organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti,  v ktorej má mesto 

Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom 

a náčelníka mestskej polície 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ak nie, prešli by sme k bodu 11, Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva na riaditeľa 

príspevkovej organizácie, riaditeľa obchodnej spoločnosti, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadeným mestom a náčelníka Mestskej polície. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, vaše otázky. 

Pán poslanec Barančok, nech sa páči, môžeš.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem pekne. So zreteľom na včerajší priebeh domových schôdzí, pán riaditeľ, chcem sa spýtať 

na termín, ale fakt, že termín, kedy budú vymenené tie zámky na stojiskách. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči. Ďalšia otázka, pán poslanec Garaj.“  

Matej Garaj (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. V podstate s kolegom Milanom Palovčíkom sme mali osobné stretnutie s 

pánom Kobzom, ktorý je zástupca vlastníkov v bytovom dome Černákova 2-10, ktorý mal 

požiadavku, dovolím si to prečítať, nakoľko sme sa dohodli, že nám to pošle aj mailom. "Žiadame 

opakovane už niekoľko rokov úprav vnútrobloku bytového domu, ktorej súčasťou by bolo 

nasledovné, rozšíriť kolmé parkovacie plochy tak, aby bolo možné aj vodorovné, prípadne šikmé 

státe oproti terajším kolmým parkovacie miesta, preasfaltovať všetky prístupové cesty a chodníky 

okolo bytového domu vzhľadom na ich zlý stav, v tejto súvislosti vyriešiť spádovanie tak, aby bol 
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zabezpečený odtok dažďovej vody, upraviť vybrané zelené plochy vo vnútrobloku bytového domu 

a obnoviť lavičky. Táto žiadosť bola mestu doručená prvýkrát 14.  9. 2017 a odvtedy niekoľkokrát 

opakovaná vždy bez konkrétneho výsledku." V podstate pán Kobza bol aj za Michalom Kriškom, 

kde si prešli, čo sa týka toho parkovania, že či je možné to tam zapracovať a v tejto veci budú asi 

komunikovať ďalej medzi sebou, ale čo sa týka tých, asfaltovania týchto vecí, to asi zodpovie, pán 

riaditeľ. Potom v nadväznosti na toto, čo sa týka Rázusovej ulici, ktorá v podstate, nazvem to, 

susedí s týmto bytovým domom, tak či je tam nejaký konkrétny harmonogram, čo sa týka úpravy 

parkovacích plôch, nájazdov na ne a vyznačenie parkovacích miest, o ktorých sme sa v minulosti 

rozprávali a ešte čo sa týka Rohoznej vo vzťahu ku zastávkam Rohozná škola a Rohozná Vlček, tam 

v podstate viacero obyvateľov malo pripomienky k úprave plôch, kde zastavujú autobusy, k 

osvetleniu a priechodov pre chodcov. Ja som v tejto veci komunikoval hlavne s pánom Golianom 

a následne viem, že zástupca pán Fašang tieto veci komunikoval, čiže to nám asi zodpovie potom 

on. Čo sa týka hlavne toho stánia a upraviť tých plôch na nastupovanie a vystupovanie cestujúcich. 

Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pán poslanec Palovčík, nech sa páči.“  

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Pán .... ma oslovil na brigáde na Banisku, keď sme teraz boli na tej brigáde a 

kde sa sadili aj stromky, aj tie konáre sa odpratávali, čo sa orezali stromy ovocné. Chcel prísť aj 

na zastupiteľstvo, ale vzhľadom k tomu, že program máme malý, tak ja som ho aj poprosil, že nech 

nám to pošle mailom, tieto jeho požiadavky, hej, čo sa aj stalo, hej a že to prednesieme z daktorých 

poslancov tu na mestskom zastupiteľstve. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pán poslanec Ambros, nech sa páči.“  

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja len 2 krátke prosby alebo požiadavky, ktoré som už spomínal aj v minulosti 

na predchádzajúcich zastupiteľstvách. Jedna sa týka prechodov pre chodcov, či už sa teda niečo s 

tým spravilo, nejaké mapovanie a možnože aj nejaký plán, pretože na viacerých miestach sú tie 

prechody, poviem, už prakticky neviditeľné v meste a druhá sa týka tej Chalupkovej ulice, ktorú 

tiež som už viackrát spomínal, že by som v mene obyvateľov poprosil, keby došlo k nejakému 

riešeniu, aby nedochádzalo k trvalému poškodzovanie ich majetku, resp. nehnuteľnosti a teda tú 

zábranu nejakým spôsobom nainštalovať. Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Povie k tomu pán riaditeľ, ale ja som to riešil s ním, keď si mi poslal mail, tak ja som to hneď 

všetky tie body, čo si mi poslal, tak rozhodil medzi pani prednostku a pána riaditeľa, ale poviete aj 

nejaké riešenie, že či je to schodné alebo nie. Dobre? Ešte niekto ďalší? Ak nie je, tak poprosím 

zodpovedať pána riaditeľa technických služieb. Môžeš, nech sa páči.“  



46 z 54 

 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Dobrý deň prajem všetkým. Zámky na stojiská, v priebehu minulého týždňa a tu boli zástupcovia 

z firmy RYS, ktorá rieši uzamykanie, poviem po celom Slovensku, keď som im špecifikoval naše 

problémy, ktoré sú tu, tak nám presne na mieru postavili, poviem, nechcem to nazvať zabezpečovací 

systém, ale odolný zámok na čipové otváranie pre naše typy stojísk, či už terajšie alebo aj do 

budúcna, ktoré budeme robiť. Dostal som cez víkend cenovú ponuku, túto zapracovávame do 

žiadosti, ktorú bude mesto predkladať na zefektívnenie zberu komunálneho odpadu, plus zavedenie 

množstevného systému, v rámci ktorej je možnosť aj vybudovania ďalších stojísk. To len pre 

informáciu. Ale sme dohodnutí, budú nám poslané prvé pilotné veci s tým, že sme ešte riešili nejaké 

technické veci, aby mohli byť použité existujúce čipy, ktoré majú obyvatelia, aby sme zbytočne 

nerozdávali, nekupovali a nerobili si okolo toho tieto všetky veci. Čiže potrebovali sme veľa vecí 

technických doriešiť, aby to bolo hlavne pre obyvateľov čo najpohodlnejšie, čo sa týka aj zmeny. 

Termín, do konca mesiaca budú nainštalované prvé zámky. Pán poslanec Garaj, čo sa týka 

vnútrobloku Rázusova, my vieme o tom, boli aj vypracované nejaké návrhy parkovania na 

investičnom oddelení, k tomu si myslím, že sa vyjadrí pán primátor. A čo sa týka vecí ako lavičky, 

obyvatelia si môžu podať žiadosť s tým, že tam musí byť nadpolovičná väčšina alebo niekedy sa tie 

lavičky odstraňujú tým, že obyvateľom na nižších podlažiach to vadí, čiže potrebujeme, poviem, 

ako nejaký záznam schôdze, kde sa pod to podpíšu, že s tým súhlasia, čo sa týka lavičky. Ja si to 

prejde s pani architektkou, či je to všetko v poriadku a z lavičiek, ktoré máme k dispozícii, sa tam 

môžu osadiť. A zvyšné veci, čo sa týka úpravy plôch a maľovania, tak my s maľovaním začíname 

po veľkej noci, keďže ešte aj teraz cez víkend počasie neni na to, aby sa maľovalo a obaľovačka 

niekedy až v máji začína robiť asfalt, takže keď bude asfalt, tak ako sme sa dohodli, že sa tam 

upravia tie nájazdy.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja len doplním k tomuto, že to, že sa nič neudialo, tak neznamená, že sa nič nerobilo. My sme 

informovali, keď aj prišla žiadosť vždycky, o tom, že bol spracovaný projekt, projektová 

dokumentácia, tá stála, neviem, či 40, či 50.000  EUR, čo sa týka tohto vnútrobloku, kde táto 

projektová dokumentácia riešila celý vnútroblok. A sú tam riešené okrem mobiliáru aj spevnené 

plochy, sú tam riešené aj chodníky, takže my sme robili komplexný projekt pre túto časť, hej, to je 

1 vec. Druhá vec je, že so mnou nikto zo zástupcov o tomto nehovoril, za tento bytový dom, hej, to 

je ďalšia vec. A čo sa týka aj lavičiek alebo takéhoto mobiliáru, sme viackrát vyzývali obyvateľov 

a viackrát informovali vo všetkých našich médiách, že jednoducho, ak si podajú žiadosť, to, čo 

hovorí pán riaditeľ, tak nemáme absolútne žiadny problém takýto mobiliár osadiť. Musí to byť na 

základe väčšinovej žiadosti obyvateľov, pretože sa nám presne stávalo to, čo riaditeľ spomenul, že 

osadíme lavičku a do mesiaca ju dávame dole, hej. A to jednoducho aj z hľadiska vynaloženia 

finančných prostriedkov a našich personálnych kapacít a pod. nie je možné. Nestalo sa to raz, ani 

2×, čiže 1 sused chce lavičku a druhý sused ju nechce, lebo mu kričia mladí ľudia, čo tam 

obsedávajú pod oknom a jeho to ruší, hej. Čiže toto sú praktické veci, ktoré sme zažívali niekoľko 

rokov. Preto žiadame teraz zo schôdze vlastníkov, aby väčšina týchto vlastníkov o takéto či lavičky 

alebo iný mobiliár jednoducho požiadali písomne a akonáhle požiadajú, nestalo sa, že by sme niečo 



47 z 54 

 

neobsadili, áno, len treba komunikovať, lebo nekomunikoval s nami nikto o tomto. Takže len toľko 

k tomu. A vravím, je spravený komplexný projekt, za neviem koľko sme vtedy podávali tú žiadosť, 

500 alebo 600.000  EUR určite to bolo, čiže naozaj je to veľký projekt, ktorý rieši v podstate väčšinu 

tých žiadostí, ktoré obyvatelia mali. Je tam, samozrejme, detské ihrisko a ešte, ešte ďalšie. To len 

na doplnenie, hej, ale to neznamená, že nemôžme spraviť nejaké čiastkové veci, to, čo sme sa aj my 

bavili. Takže akonáhle bude obaľovačka, tak ale na toto boli vynaložené značné finančné 

prostriedky, aby sa to aj spracovalo. Nech sa páči, môžeš pokračovať.“  

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Ďalej maľovanie pre chodov, tak, ako som spomenul, podobne po veľkej noci začíname s 

maľovaním komplexne. A Chalupkovu, ako spomínal pán primátor, tak si môžme prejsť po 

zastupiteľstve, nejaké technické riešenie, či bude schopné alebo nie. Z moje strany všetko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To si môžme aj osobne všetky tie veci, ja mám stretnutie aj s pánom Kobelom, čo si písal, čiže 

všetky veci riešime, hej. Nie je to tak, že, ale povieme si, vravím osobne. A ešte som chcel doplniť, 

že čo sa týka aj parkovacích miest, keď toto bolo spomenuté, tak projekt rezidenčného státia, aj 

včera sme mali pracovné stretnutie, dopracujeme, dá sa povedať, detaily, riešime teraz už len viac 

menej rodinné domy alebo státie na uliciach pred rodinnými domami. Bytové domy, to sme sa 

zhodli, že to máme viac menej spracované na 99  %, takže potom do nejakých dvoch týždňov by 

sme spravili pracovnú poradu spoločnú, kde vám prezentujeme materiál, aby sme si to prešli, či 

máte ešte nejaké podnety, pripomienky k tomu a budeme sa baviť o tom, do akej miery ideme 

implementovať alebo do akej miery ideme začať s týmto projektom, ale je to, vravím, viac menej 

komplexne spracované aj po komunikácii s dopravným inšpektorátom. Ešte máš tam niečo? Všetko 

si zodpovedal, dobre. Ak nikto ďalší k tomuto bodu, tak by sme prešli  k Interpeláciám, jaj, pardon, 

ešte tú Rohoznú, poprosím pána zástupcu, nech sa páči. Miro, môžeš.“  

Ing. Miroslav Fašang, (zástupca primátora)  

Chcel by som reagovať na  pána  poslanca Garaja a Mesto Brezno oslovilo Slovenskú správu ciest, 

čo sa týka úpravy predmetných zastávok. Vyjadrenie, ktoré nám prišlo od SSC, je v nasledovnom 

duchu, budem citovať, "autobusové zastávky musia byť navrhnuté v zmysle STN 73 64 25, prístup 

chodcov k autobusovým zastávkam sa navrhuje podľa STN 73 61 10. Projektová dokumentácia 

stavby musí byť spracovaná oprávnenou osobou atď." Z tohto nám vyplýva, že ak by sme chceli 

zastávky upraviť, SSC požaduje kompletnú projektovú dokumentáciu a vybudovanie v podstate 

úplne nových zastávok, ku ktorým by bolo potrebné nejaké odbočovacie pruhy. Navyše cesta je vo 

svahu a resp. pod cestou je dosť výrazný svah. S ohľadom na to sa tieto náklady javia ako enormne 

vysoké, keďže pri križovatke, ktorá má viesť k priemyselnému parku, sme už riešili zastávky, čiže 

máme predstavu, čo sa týka, čo sa týka nákladov na vybudovanie takejto zastávky a v takýchto 

zložitých podmienkach sa bavíme o desiatkach, ak nie o, cez 100.000  EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No to sa aj málo povedal.“  
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Ing. Miroslav Fašang, (zástupca primátora)  

„Čiže toto sú enormné náklady na vybudovanie jednej zastávky. Čo sa týka nejakej bežnej, bežnej 

údržby, my sme si ten stav prešli aj fyzicky, neni to tak, ako to má byť a keď to chceme upraviť, no 

tak to máme upraviť v zmysle požiadaviek SSC, čo si myslím, že je nerealizovateľné s ohľadom na 

obrovské finančné náklady. Samozrejme, skúsime s nimi komunikovať, keďže pravidelne mávame 

pracovné stretnutia, či by pri najbližšej nejakej rekonštrukcii cesty neuvažovali o vyhotovení 

zastávok v rámci tohto.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ale my tam budeme mať zastávky aj v rámci riešenia druhej strany a je to ďaleko, keby to bolo 

tak prepojené, že skôr tu napojíme nad, lebo to riešime tam úpravu až po most, hej.“  

Ing. Miroslav Fašang, (zástupca primátora)  

„Riešime úpravu až po most, je to dosť ďaleko a hlavne potom by chodci prechádzali cez železničné 

priecestie, čo považujem za...“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak ten 1 vlak denne, čo tam chodí, tak neviem, či až taký problém.“  

Ing. Miroslav Fašang, (zástupca primátora)  

„Ale v podstate pri odbočke do priemyselného parku budú, budú kompletne nové zastávky 

normové, tak ako ich vyžaduje SSC.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Či by sa to nedalo napojiť, lebo tu budeme mať nové zastávky s napojením, aj chodníky tam máme, 

predpokladám.“  

Ing. Miroslav Fašang, (zástupca primátora)  

„Aj chodníky, všetko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

Čiže ak by sa to dopojilo, bolo by to lacnejšie, ako riešiť tú novú zastávku, lebo to je 

1.000.000  EUR, čo čítaš tú STN-ku, no tak to je vo svahu.  

Ing. Miroslav Fašang, (zástupca primátora)  

„Akurát.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nie, ale tak budeme hľadať riešenia, ja nehovorím, že to nechceme riešiť, len vravím, že ideme 

tam robiť tento rok, lebo musíme začať stavbu a to máme zelenú tú aj križovatku tuto.“  

Ing. Miroslav Fašang, (zástupca primátora)  

„Máme aj križovatku, ale tieto zastávky nám v podstate to nevyriešia celkom, pretože zo zastávok 
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do Rohoznej nevedie chodník a je tam most, ktorý je v správe SSC, kde sa nedá vytvoriť. To by sa 

muselo rozširovať.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Oni nedovolili nám do toho...“  

Ing. Miroslav Fašang, (zástupca primátora)  

„Oni nedovolili zasahovať, aj keď do budúcna deklarujú, že majú záujem sa zaoberať jeho 

rekonštrukciou, resp. úpravou, ale časový horizont nebol zverejnený. Čiže nateraz asi tak.“  

 

K bodu 12/ 

Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To je. Dobre. Ak všetko, prešli by sme k bodu Interpelácie, to kľudne si potom aj od kolegu vypýtaj, 

hej, aby si to mal aj pre obyvateľov, ak sa budú pýtať. Nech sa páči, interpelácie poslancov, na 

mňa, bod 12. Pán poslanec Struhár, nech sa páči, môžeš, áno.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Rozšíril sa nám tu taký nesvár v meste, ľudia začali behať. Keď si to porovnáme 

spred desiatich rokov, chcem sa spýtať, v moderných väčších mestách je už klasikou, že okrem 

cyklistických dráh máme aj nejaké bežecké trate vyznačené, či neuvažujeme aj nad touto variantou? 

Ja viem, že možno na to dotácie nie sú, ale či by sme si to nevedeli nejakým spôsobom predstaviť? 

Nie je to nejaký, podľa mňa, to nemusí byť drahý náklad, či by sme nestrasovali bežecké trasy 

možno s nejakými kilometrovníkmi, možno s nejakými, v priestoroch týchto možné, fontánkami na 

pitie a tak. Ja som toto už, my už sme sa o tomto asi aj rozprávali, neviem, či sme v tom nejako 

postúpili ďalej alebo nie. To je moja prvá otázka, či máme taký plán alebo ešte sme nad tým vôbec 

neuvažovali, lebo tých bežcov naozaj pribúda, čo je super. Možno aj my niektorí by sme mali začať 

behať. A ďalšia otázka je tá, že...“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To ako myslíš?“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„By som mal začať aj behať, nielen to organizovať. My sme to organizovali z toho dôvodu, aby 

sme behať nemuseli a teraz by som vám patrilo. Dobre. Toto je od veci. Teraz poďme ešte ďalšia 

vec, čo by som potreboval alebo teda čo by som sa chcel spýtať, či, ja viem, že je to väčšia záťaž 

na pracovníkov MÚ alebo na nejakých, hovorím, ale chcel by som sa spýtať, blíži sa nám vlastne 

koniec volebného obdobia, to ani sa nenazdáme a je to tu, či by sme, či by nám MÚ nechcel nejakým 

spôsobom vystaviť vysvedčenie v podobe našej aktivity možno hlasovacej alebo teda dochádzkovej 

na komisie, aby sme sa vedeli pochváliť alebo aby sme sa mohli hanbiť za svoju aktivitu.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To sa môžme na pracovnom stretnutí dohodnúť, hej, aby sme to nepreberali viacerí.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Dobre, ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My s tým nemáme problém. Dobre, pán poslanec Duhan, nech sa páči, môžeš.“  

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem za slovo, pán primátor. Vrátim sa k tým zastávkam. No vieš, že sme my spolu debatovali 

o tých zastávkach obidvoch, Zadné Halny, Píla, kde sú v katastrofálnom stave a tak isto aj očividne 

vyzerajú tak, ako hovorím. Neviem, chcel by som sa tiež spýtať o tom, bol tam aj taký návrh, že by 

sme to dali urobiť vo forme reklamy na nejaký symbolický nájom firmám, ktorí robia so strechami, 

že by si tam urobili a poopravovali tu tie zástavky alebo neviem, že či ideme rozmýšľať o tom alebo 

plánovať, plánovať o rekonštrukcii tých zastávok, lebo ľudia radšej, keď prší, radšej sú na daždi 

ako v tých zastávkach, lebo tam nám to tečie kade tade, je to v katastrofálnom stave, tak neviem. 

Ak nájdeme nejaký, my sme sa už rozprávali spolu s pánom primátorom, tak neviem, ak nájdeme 

nejaký kompromis na tú rekonštrukciu. Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak ako som ti povedal, ideme to riešiť, takže dám ti odpoveď. Bavili sme sa, kedy, tento týždeň o 

tom, takže tak, ako som ti povedal, hej, ideme to riešiť, ja potrebujem len od kolegyne Halásovej, 

že buď tak alebo tak, či to vieme riešiť tou formou, čo si ty povedala, lebo ona navrhne nejak inak 

a budeme to riešiť, hej. Len v nadväznosti na to, čo hovoril kolega, tam sa bavíme už aj o iných 

veciach, hej, aj posunutie, chodníky prístupové a pod. Čo sa týka nejakých opráv, rekonštrukcie, 

výmeny, to je iné. Dobre, ak nikto ďalší, ďakujem pekne za otázky. Čo sa týka tých bežeckých tratí, 

určite zlepšíme podmienky nielen, nielen tým, že by sme to vyznačili, ale chceme zrevitalizovať 

nábrežie ešte od časti dopravného ihriska po železničnú stanicu, to mám také, že to musíme, to sme 

si aj sľúbili, osvetlenie tak isto, hej, čiže toto všetko chceme zvládnuť tak, aby sme to mali, 

samozrejme, čo najskôr. Picia fontánka bola plánovaná na dopravnom ihrisku vedľa dopravného 

ihriska, vedľa Pumptracku nového. Tam máme tu aj v tej štúdii, ktorú, neviem, už z investičného, 

kto to spracovával, ale to by sme mohli osadiť, to nevidím ako problém, lebo voda je tam dotiahnutá 

do bufetu, tak ak by sme sa napojili na toto, tak viem si to predstaviť a budeme tam musieť riešiť. 

Ja som zadal úlohu aj na zasnežovanie zimné pre bežkovanie na dopravné ihrisko, takže v rámci 

toho by sme to mohli nejako zapojiť, aby sme vyriešili aj toto. Čo sa týka tratí a značenia tratí, 

máme označenú zatiaľ jednu trať, tá je aj na, ako sa to povie, nakótovaná, lebo no to meranie je 

spravené na tento náš polmaratón, ktorý organizujeme, čiže to je jedna, tu môžme, oficiálne o tom 

aj bežci vedia. No a ja navrhujem, že kľudne si spravme nejakú rýchlu pracovnú poradu aj s Mirom 

Baranom, dáme si to dokopy, aká je aj, poviem, tvoja predstava alebo aj iných členov z komisie 

športu a povieme si, že ako do toho ideme. Stojí to nejaké peniaze, nie sú to strašné peniaze, ale tie 

merania vie, že stoja niečo, takže vieme to aj takto spraviť a môžme to mať nejak oficiálne, či na 
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webe alebo na nejakých iných portáloch. My s tým nemáme žiadny problém, hej. Čiže ak to 

privítajú, aj táto komunita, lebo tak viem, že chodia behať už aj také partie, som to postrehol, tak 

určite to podporíme, nie je s tým problém. Riešime aj nemocnicu, lebo aj tade behá veľa ľudí, tam, 

ale tam riešime tiež cyklotrasu, my sme dali dopracovať projektovú dokumentáciu aj na toto, nie, 

pokiaľ viem. Takže tam by sa tiež mal meniť aj ten povrch aj, neviem, či ostávajú tie šírkové rovnaké 

alebo sa to mení. Ale približne rovnaké, ale mal by sa ten povrch vymeniť. To isté je pri Hrone, to 

riešime, osvetlenie, samozrejme. A čo sa týka toho zázemia, to mi poviete aj v rámci tej komunity, 

že čo by ste privítali, neviem. Nech sa páči. Pali, ešte k tomuto.“  

 Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

..... Námestie alebo prípadne možnože aj rozhľadne alebo niečo také, že online sa tam dá prihlásiť 

a ľudia môžu sa kochať našim mestom.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Toto sme riešili, ale teraz vám nepoviem, že či s OOCR-kou, neviem, OOCR-ka to pripravuje? 

Andrej, nevieš mi poradiť. Kameru z námestia sme riešili, ale teraz neviem, či s OOCR-kou, s 

OOCR-kou. Rieši, ja sa spýtam na toto, ale mne sa zdá, že toto sme už riešili, že možno aj máme 

takúto požiadavku zadanú, lebo viem, že som to na pracovnej porade, spýtam sa pani riaditeľky, 

ale myslím si, že sme to riešili už.“  

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Máme miesta, kde by to bolo akože fakt pekné, nejaký virtuálny pohľad, či už na prírodu alebo 

na mesto.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Určite. Ja sa jej spýtam teraz hneď po zastupiteľstve. Nech sa páči, Peťka“.  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ja by som chcela poprosiť, pán primátor, na Mazorníku na Ceste osloboditeľov za zastávkou je 

taký bývalý vlastne stánok rýchleho občerstvenia. Je to už skoro ako čierna skládka, by som 

povedala. Chcela by som veľmi pekne poprosiť, či je možné, neviem, komu patrí ten pozemok, 

osloviť alebo ak je to mestské, aby sa to odstránilo. Je to veľmi nepekné a špatí to. Ak teda máme 

k tomu nejakú možnosť, to by som chcela poprosiť. A zase sa spýtam k tomu osvetleniu, lebo sa mi 

páči, že konečne sa dostávame k myšlienke a máme asi na to aj všetky už možnosti, aj všetko 

pripravené, že by sa naozaj urobil ten zimný okruh na bežkovanie na dopravnom ihrisku, čo je 

výborná myšlienka.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Som to dal pripraviť, už.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Áno a dá sa, aj teda myslí sa na to, že bude to osvetlenie teda aj na tom dopravnom ihrisku, áno?“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Samozrejme, však to sa bavíme o osvetlení od Baldovského mostu, lebo po tade máme, až po 

železničnú stanicu, áno, lebo potom zase máme, tam je osvetlenie popri domove dôchodcov.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Áno, lebo popri ceste vieme, že teda sme chceli, ale dopravné vlastne tam vždy je aj problém.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My sme to dávali už aj do žiadosti, to máme v žiadosti. No hej, ale cestu sme dávali do žiadosti 

cez „mrky“. 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Áno, to sme dostali informáciu, ale, že či aj teda aj to dopravné ihrisko sa myslí?“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

Doriešime určite aj dopravné, keď sa toto bude riešiť, lebo oproti tomu ostatnému minimum. Túto 

úlohu, vravím, aj čo sa týka bežkovania na dopravnom ihrisku po železničnú stanicu máme, takže 

riešime tam hlavne pripojenie a povolenie na odoberanie vody, ktorá je potrebná na zasnežovanie. 

Zrovna musíme si ešte vyhodnotiť, do akej miery je potrebné zasnežovať, pretože my máme sneh aj 

na aréne, takže aj toto by sme využili, takže bude to, musíme to dať dokopy, no, sú tam aj náklady 

na to, hej. Ale snežné diela nám vedia zapožičať z biatlonového zväzu, to mám od pána riaditeľa 

písomne potvrdené. Prosím? Oni majú nové a vedia nám tie staré dať, majú 4 delá k dispozícii 

voľné, takže. A to nám netreba toľko, hej, to je zbytočne. To osvetlenie, vravím, riešime, takže aj 

formou žiadosti už máme podanú, takže minimálne z časti. A ten stánok, ten pozemok odkúpila 

Biedronka. Biedronka s nami momentálne komunikuje. Poslala nám žiadosť kolegyni Halásovej na 

územnom plánovaciu informáciu, tu má už v podstate aj vykomunikovanú s Biedronkou pri príprave 

projektu pre územné konanie. Neviem, či je už projekt pre územné, poslali, to zase ešte nie. Ale v 

podstate majú spracovanú štúdiu, minimálne, takže je tam, je tam v návrhu aj zmena dopravy, je 

tam riešenie z časti aj križovatky na Mazorníku, no a, samozrejme, pri realizácii, do ktorej aspoň 

podľa zástupkyne spoločnosti, s ktorou som rokoval, by chceli ísť ešte tento rok. Takže ak to tak 

bude, tak sa vyrieši v podstate rýchlo aj tento stánok, he,? Takže tak. Pani poslankyňa Donovalová, 

ešte nech sa páči, Ivka, môžeš.“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne, ja by som sa chcela prihovoriť a pekne poprosiť o, ja viem, že teda mám 

informáciu, vždy to poviete, že sa robí údržba ihrísk, hojdačiek, preliezok a pod., vždy, ale ide 

naozaj hlavná sezóna. Ja to vidím podľa môjho syna, že už vyťahujem bicykle, kolobežky a kadečo. 

Napr. na dopravnom ihrisku tie cvičiace prvky, každý druhý je buď rozídený alebo nefunkčný alebo 

niektoré veci sú nebezpečné, z niektorých lavičiek nám...“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Preverím, mali ste objednať nové, tak sú objednané? Lebo sme to riešili na porade. A kedy príde? 
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Dobre, takže to vymeníte v dohľadnej dobe, áno? Takže, odpoveď, nech sa páči.“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Ale nielen dopravné ihrisko, možno urobiť takú tú revíziu, čo každoročne 

pripomínam, lebo naozaj lavičky proste, niekde nám šráby, klince trčia. Ja to viem, lebo tam chodí 

nonstop s dieťaťom, ale možno aj medzi činžiakmi, Švermovu som riešila už dávnejšie aj s pánom 

riaditeľom s Lukášom, že tam tiež nejaké 2 hojdačky sú, 1 síce bola opravená, ale nie celkom som 

si istá, že tieto detaily, či chceme popri tých krásnych veľkých veciach.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, ak je takýto problém, tak mi prosím pošlite. Ak si ja nevšimnem, všimnete si vy a ani po 

upozornení sa to nespravilo, aby som to ja riešil. Ja mám pravidelne teraz porady aj s technickými 

službami, takže ja si to obratom vyriešim. Dobre? Takže my treba poslať. Začali sme riešiť aj 

ihriská na porade, takže ja si ich prejdem aj fyzicky o chvíľu všetky, že v akom sú stave. Či sa robí 

to, čo bolo deklarované aj na poradách a skontrolujeme si to aj spoločne. Nie je s tým problém. 

Dobre?“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prosím. Pán poslanec, Auxt, Jožko, môžeš, nech sa páči.“  

Ing. Jozef Auxt (poslanec)  

„Ďakujem. Ja by som chcel  poprosiť, či by sa nedalo umiestniť na ulici Hlboká na spomalenie 

retardér, lebo je to úzka, strašne tá ulica, jednosmerka, chodník tam neni žiadny a boja sa ľudia, 

rovno vyjdú z domov, rovno vyjdú na cestu, aby sa niečo nestálo, že... Mali úzky. Či by to bolo 

možné, ak by sa mohol riaditeľ alebo kto, prísť pozrieť, Technických služieb.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ak ťa môžem poprosiť, pán poslanec, keby si mi, lebo tak mi je to najlepšie, tak ako vám aj 

hovorím väčšinou, poslal písomne, že kde to chceš. Ja to prepošlem aj s pokynom na riešenie a 

termínu na riešenie kolegom, ktorí to vybavia. Takže kľudne takto dobre. Ak sa to bude dať riešiť 

technicky, tak to budeme riešiť.“  

Ing. Jozef Auxt (poslanec)  

„Ak môžem ešte na doplnenie, my sme to už prešli s ľuďmi nie 1×, ktorí by, kde by sa to hodilo. Ja 

mám čas teda kedykoľvek, ak by prišli zamestnanci, ja by som osobitne, osobne tam išiel pozrieť, 

poradili by sme tam, ako by to tam najlepšie vyhovovalo. No tak najlepšie, to je na dĺžke možno 

kilometer a dakde to umiestniť k domov. Čiže ja by som sa rád toho zúčastnil.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ale to je vo vzťahu.“  
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Ing. Jozef Auxt (poslanec)  

„Hlboká.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, dobre, dobre, môže byť tak, ako navrhuješ. Môžme na mieste.“  

Ing. Jozef Auxt (poslanec)  

„Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prosím. Ešte niekto ďalší. Ak nikto, tak vám ďakujem veľmi pekne.“  

 

K bodu 13/ 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 13 máme Ukončenie zasadnutia. Ďakujem vám za konštruktívnu debatu. Prajem 

pekný deň a dovidenia. Ahojte.“  

 

 

            

     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r.    Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 

primátor mesta             prednostka MsÚ 

 

 

 

 

 

             

   

         Mgr. Tomáš Turňa, v.r.                                             Mgr. Martin Juhaniak, v.r. 

        overovateľ zápisnice                                                         overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

 

V Brezne, dňa 3.4.2025          

                            Mgr. Janka Štulajterová, v.r. 

                  zapisovateľka  


